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16 NİSAN 2024 SALI
4 TL

Efes Selçuk’ta yeni çalışma döneminin ilk
meclis toplantısı yapıldı. Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel; “Hepimiz için
hayırlara vesile olacak güzel kararlar
alacağımız bir beş yıllık zaman dilimi
olmasını umut ediyoruz” dedi.  � 6’da 

SEÇİM sürecinde verdiği ekmek zammı
vaadi için harekete geçen İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay’ın bayram
tatili sonrası ilk talimatı Halk Ekmek ile ilgili
oldu. Tugay, 7 TL olan ekmek fiyatını
yeniden 5 TL’ye indirdi.  � 6’da 

‘BU 5 YIL ÇOK 
GÜZEL OLACAK’

ENGELLİbireylerin sosyal yaşama engelsiz
katılımı yolunda sayısız hizmeti hayata
geçiren İzmir Büyükşehir Belediyesi,
arızalanan tekerlekli sandalyeleri de tamir
ediyor. Konak Center’da faaliyet gösteren
Tekerlekli Sandalye Bakım ve Onarım
Atölyesi, yolda kalan engelli bireylerin
imdadına yetişiyor.  � 7’de

KONAK Belediye Meclisi’nin yeni
dönemdeki ilk toplantısı Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu
yönetiminde gerçekleşti. Yeni dönemde
tarihe geçecek bir Konak yaratacaklarını
ifade eden Başkan Mutlu, sosyal
demokratik belediyecilik ve eşit 
hizmet vurgusu yaptı. � 6’da

KURAKLIK ve
geçmiş yıllarda
yaşanan orman
yangınları, bal
üretimine zarar
verdi. Uzmanlar,
durumun böyle
devam etmesi
halinde sektörün
tehlikeye
gireceğini 
söyledi. � 9’da

PANDEMİ dönemi ile birlikte
askıya alınan Yunan
Adaları’na kapı vizesi
uygulaması 1 Nisan 2024
tarihinde resmen yeniden
başladı. 10 Yunan Adası
olarak duyurulan ancak ilk
uygulamada Midilli, Sakız,
Sisam, İstanköy ve Rodos

olmak üzere 5 Yunan
Adası’nda başlayan
uygulama Ege’nin iki
kıyısında büyük bir heyecan
yarattı. Yunan Adaları’na
kapı vizesinin başlamasıyla
uygulamanın ilk 10 gününde
5 Yunan Adası’ndaki ziyaretçi
sayısı 3 katına çıktı.� 2’de

ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!ELLEME CISSS!
SPİLDağı Milli Parkı'nda yetişen ve
yılda bir kez açan Manisa Lalesi
havaların ısınmasıyla muhteşem bir
görsel şölene neden oldu.  Ancak
yılda bir kez açan laleleri koparmanın
cezası  tam 387 bin 142 TL. �12’de

YUNAN’IN VİZE KOLAYLIĞI EGE’NİN İKİ KIYISINA DA YARADI

AÇ KAPIYI KOMŞİ BİZ GELDİK!

‘KARA GÜN DOSTU’
İZMİRPazarcılar Esnafı Odası Başkanı Hamdin Erişen,
“Eskiden semt pazarlarına çıkan esnafımız günün
sonunda tezgahını toplarken mutluluğu gözlerine
yansırdı. Kazancımızın bir beti bereketi olurdu.
Esnafımızın gözlerindeki eski parıltı yok denecek kadar
az. Oysa bizler kara gün dostlarıyız. Semt pazarındaki
esnafımız ürünlerini altın tartar gibi tartmaz. 50-100
gram fazlanın peşinde koşmaz. Parası çıkışmadığı
zaman poşeti geriye almaz. Alacağını deftere yazmaz.
Gelecek hafta unutmayan getirir verir. Bu davranışı üç
harfli zincir marketlerde bulamazsınız” dedi.

‘DİLENCİ DEĞİLLER’
ERİŞEN, “Sebze meyvenin iyisini tercih eden vatandaş
sabahtan tezgahların başına koşar. Gün batımına
doğru gelenlerin yüzündeki ifadeden gelirlerinin sıfır
noktasında olduğunu anlarsınız. Kırık salatalık,
sararmış yeşillik, olgunluğu artmış domatesi son
kuruşlarıyla alabilmenin peşine düşerler. Belediye
başkanlarımızdan semt pazarlarına masa ya da 
kasa koymalarını isteyeceğim. Esnafımız artan
ürünlerini o kasalara veya masalara koysun. İhtiyaç
sahipleri de meyve ve sebze çöpe gitmeden alıp
ihtiyacını görsün” diye konuştu. � 5’te

‘Ankara’da
ben varım!’
AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı, 28'i CHP'li 1'i MHP ve
1'i AK Partili olan İzmir'in 30 ilçe
belediye başkanına mektup gönderdi.
Çankırı, Ankara merkezli işler için
destek sözü verdi. �4’te

‘Rant gruplarına
teslim etmeyiz’
İYİ Parti'de 27 Nisan’daki kurultay
beklenirken, Genel Başkan
adaylarından Müsavat Dervişoğlu,,
“İYİ Parti rant gruplarınca dizayn
edilmedi. Bu partiyi kuran 
bizzatihi Türk milletinin kendisidir”
diye konuştu. � 4’te

INCIRALTI’NDA
GENCLIK ATESI

Yasak başladı tekneler stopYasak başladı tekneler stop

İlişkilerde iletişim 

vedat.uzman@gmail.com
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Nisan ayında 
bayram çalışmaları

10İLKNUR ŞAHİN
ilknursahin09@gmail.com

Hobi edinmek

7 METİN AYDINOĞLU

Ne kaldı hatırdan 
hatıradan başka

11
melek.aykac1@saglik.gov.tr aydinoglumetin@hotmail.com
MELEK AYKAÇVEDAT İLKİ

BUĞRA
TOKMAKOĞLU 

NİHAT
AK

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MESUT Kara, değeri bilinmeyen
gerçek sinema insanlarından 
biriydi. Felçli olmasına rağmen
sinema araştırmaları yapmaya
devam etti. Dün ölüm haberini
aldım. Türk sineması, belgesel
alanında önemli bir yönetmeni,
tarihçiyi ve eleştirmeni kaybetti. 
Ben de bir ağabeyimi, dostumu. � 8’de

ÖZELÖZEL
HABERHABER

Gerçek bir sinema 
insanını kaybettik
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Engelsiz yaşama 
hizmete devam

‘Demokratik ve 
sosyal’ mesajı!
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ENDÜSTRİYELavcılık yapan balıkçı
teknelerini kapsayan av yasağı
uygulamasında denize son kez ağlarını
bırakan balıkçılar, kazasız bir sezon
geçirmenin mutluluğunu yaşıyor. �9’da

Ceyda
Bölünmez

Çankırı

ÖZELÖZEL
HABERHABER

İzmirli pazarcı, akşam saatlerinde kalan çöplerin arasından bozulmamış sebze meyve
toplayanların mahçup olmaması için yerel yönetimlere örnek bir iş birliği çağrısı yaptı

Hamdin
Erişen

İnciraltı Gelişim Derneği Başkanı Tayfun Karabulut, 
İNGEDER Gençlik Platformu oluşturduklarını söyledi 
İlk adımda 3 proje üzerinde
durulduğunu açıklayan Başkan
Karabulut, gençlerin vizyonel
çalışmasının kıymetli olduğunun
altını çizdi. Karabulut İzmir

Gençlik Bahçesi vizyonuyla
örtüşen güzel örneklerden birinin
Almanya’nın Münih kentinde
“English Garden” adıyla yer
aldığını vurguladı. � 3’te
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Pandemi dönemi ile
birlikte askıya alınan
Yunan Adaları’na

kapı vizesi uygulaması 1
Nisan 2024 tarihinde
resmen yeniden başladı.
10 Yunan Adası olarak
duyurulan ancak ilk
uygulamada Midilli
(Lesvos), Sakız (Chios),
Sisam (Samos), İstanköy
(Kos) ve Rodos olmak
üzere 5 Yunan Adası’nda
başlayan uygulama Ege’nin
iki kıyısında büyük bir heyecan
yarattı.

Yunan Adaları’na kapı vizesinin
başlamasıyla uygulamanın ilk 10
gününde 5 Yunan Adası’ndaki
ziyaretçi sayısı 3 katına çıktı.

Bir önceki yılın aynı dönemi ile
karşılaştırma yapılan istatistikler
Yunanistan Turizm Bakanlığı
tarafından açıklandı. Buna göre
Midilli Adası’nın 1-10 Nisan 2023 ile
1-10

Nisan
2024
dönemindeki yolcu sayısı 390’dan 3
bin 800’e; Sakız Adasında 2 bin
717’dan 5 bine, Sisam’da 299’dan 2
bin 851’e, İstanköy’de 2 bin 400’den 3
bin 300’e ulaştı. 

Beş Yunan Adası’nda ilk 10 günlük
Türk ziyaretçi sayısı 20 bin 690
olarak kayda geçti. Benzer
yoğunluğun uygulamanın
genişletileceği diğer Yunan
adalarında da görülmesi bekleniyor.

10 ADADA GEÇERLİ OLACAK
Program 30 Nisan'dan itibaren

Limni, Leros, Symi, Kalymnos ve

Meis’te
beş ada ve dokuz limana
genişletilecek.

Yunanistan Başbakanı
Kyriakos Miçotakis, vize
uygulamasının üçüncü
gününde ANT1 TV'ye
verdiği röportajda,
‘Türk

ziyaretçilerin
vizesiz gidebilmelerine dair
adalardaki heyecandan’ bahsetti.
Vize süreci ve normalleşme
adımlarının Yunan Başbakanı
Kriakos Mitsotakis’in Türkiye’yi
ziyaret edeceği mayıs ayında yine
gündeme gelmesi bekleniyor.

Yunanistan Kuzey Ege Adaları
Bölge Valisi Kostas Moutzouris, kapı
vizesi uygulaması konusunda
gösterdiği çabalardan dolayı
Yunanistan Göç ve İltica Bakanı
Dimitris Kairdis'i tebrik ederek,

‘Adalarda turist akınına uğradık.
Türkiye’den gelen her ziyaretçi,
charter uçuşlarla gelen
ziyaretçilerin yaklaşık iki katı
kadar yerel ekonomiye para
bırakıyor’ sözleriyle Türk seyahat
severlerin ekonomiye olan
katkısını özetledi.

Avrupa Komisyonu, Aralık 2023
başlarında Türk vatandaşlarına 10

Yunan adası ve 14 limana ziyarete

yönelik
kapı vizesi

verilmesini onayladı.
Yunanistan’ın 5 adasında

ilk aşamada başlatılan kapı vizesi
7 gün geçerliliğe sahip. Vize
Schengen vizesi değil Yunan ulusal
vizesi olarak veriliyor. Adalar
arasında geçiş imkanı bulunmuyor.
Yunanistan ana karası ve diğer
şehirlerine geçme imkanı da yok.

ÜCRET SCHENGEN’E YAKIN
6 gece 7 gün geçerliliği bulunan

Yunanistan Kapı Vizesi ücreti 60
Euro, acenteler ise 20 Euro hizmet
bedeli alıyor. 0-18 yaş arasındaki
seyahat severlerden yalnızca 20 Euro
ücret talep ediliyor. Daha önce

Schengen vizesi başvurusu olumsuz
olanlar kapı vizesine başvuru
yapamıyor.

Yunanistan Kapı Vizesi başvurusu
için istenilen evraklar seyahatten en
fazla 4 gün önceye kadar aracılık
hizmeti veren acenteye teslim
edilmesi gerekiyor.

Kapı vizesinin tek seferli ve
yalnızca seyahat edilen adada
kullanılabilmesi nedeniyle Schengen
vizesine başvurmak en azından çok
girişli ve daha uzun süreli bir
seyahat olanağı nedeniyle tercih

edilebilir. Ancak vize randevuları
konusunda da ülkemizde ciddi

bir kaos yaşandığını da
unutmamak gerekiyor.

Ayvalık’tan Midilli’ye,
Kuşadası ve Sığacık’tan
Sisam’a, Çeşme’den Sakız
Adası’na, Bodrum ve
Turgutreis’ten İstanköy’e,
Marmaris ve Fethiye’den

ise Rodos Adası’na seyahat
edilebiliyor. Gidiş-dönüş

feribot biletleri 45 ile 65 Euro
arasında değişiyor.

Yunan

Adaları’na
seyahat planı

yapan Türk vatandaşlarının gidiş-
dönüş yolculuklarında Türk
kıyısındaki tatil merkezlerine de
olumlu katkı yaptığı ortada. 

Özellikle Çeşme, Ayvalık,
Kuşadası ve Bodrum’daki uzun
feribot kuyruklarında
gerçekleştirilen röportajlarda birçok
seyahat sever karşı kıyıya geçmeden
birkaç gün önce tatil merkezine
geldiğini ve dönüşte de yine birkaç
gün geçirmeyi planladığından söz
ederken, turizm sektörü temsilcileri
bu hareketliliğin hem rezervasyon
hem de esnafa katkı açısından büyük
önem taşıdığını anlattı.

ÖZELÖZEL
HABERHABER

A. BUĞRA
TOKMAKOĞLU

Yunan
Adaları kapı

vizesinin uygulamaya

başlamasıyla, vizenin

geçerli olduğu 5 Yunan Adası

ziyaretçi rekoru kırdı. Adalara

seyahat etmek isteyen Türk

vatandaşları gidiş ve dönüş

yolculuklarında sahil

beldelerinde hareketlilik

yarattı
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İnciraltı Gelişim Derneği (İNGEDER)
Başkanı Tayfun Karabulut, İnciraltı ve
Bahçelerarası toprak sahibi ailelerin
çocuklarını bir araya getirerek İNGEDER
Gençlik Platformu oluşturduklarını söyledi.
İlk adımda üç proje üzerinde durulduğunu ve
o projelerin ilgili makamlara iletileceğini
açıklayan Başkan Karabulut, gençlerin
vizyonel çalışmasının çok kıymetli
olduğunun altını çizdi. 

Öneriler ise İzmir Kongre ve Opera
Merkezi, 9 Eylül Atatürk Müzesi ve Gençlik
Bahçesi. 20 bin metrekare üzerinde
yapılabilecek Kongre ve Opera Merkezi’nde,
3500 kişilik kongre salonu, 1200 kişilik
opera salonu ve 600 kişilik tiyatro salonu
bulunacak. 8 bin 500 metrekare alan üzerine
yapılacak 9 Eylül Atatürk Müzesi, milli

mücadele ruhunu yeni nesillere aşılayacak
bir müze olacak. İnciraltı'nda yapılacak 9
Eylül Atatürk Müzesi, Türkiye Cumhuriyeti
yüzyılının bir hazinesi gibi İzmir'in kalbinde
yer alacak. 30 bin metrekare alan üzerinde
yer alacak ‘Gençlik Bahçesi’nde festivallerin
yapılacağı, etkinlik ve gösterilerle tüm
İzmirli gençlerin keyifli vakit geçirebileceği

alanlar olacak.
Gençlik Bahçesi, İzmir'in genç ruhunu

baharın çiçekleri gibi canlandırarak, gelecek
için umut dolu bir alan olacak. İzmir Gençlik
Bahçesi vizyonuyla örtüşen güzel
örneklerden biri Almanya’nın Münih
kentinde “English Garden” adıyla yer alıyor.
(Haber Merkezi)

İNCİRALTI’NIN HAS GENÇLİĞİNDEN BÖLGEYE ÜÇ ÖNERİ!

Fenalaşan gence
anında müdahale

Bayraklı Soğukkuyu
Mahallesi'nde, duraktan belediye
otobüsüne binen C.K (17), bir süre
sonra araçta fenalaştı. Yolcuların
durumu fark etmesi üzerine Turan
Mahallesi'nde otobüsü durduran
şoför, durumu 112 Acil Çağrı
Merkezi'ne bildirdi. Yolcuların
yardımıyla dışarıya çıkarılan ve
bilinci kapalı olan yolcuya ilk
müdahaleyi şoför ve vatandaşlar
yaptı. Bayraklı Şehir Hastanesine
kaldırılan gencin bir süre önce kalp
ameliyatı geçirdiği öğrenildi. (AA)

Akıl almaz kaza!
Bir ölü, iki yaralı

Ödemiş’te trafik polisinin ‘Dur’
ihtarına uymadığı iddia edilen
motosiklettekilere ve peşindeki polis
aracına bir başka otomobilin çarptığı
kazada, motosikletten savrulan
sürücü ve yolcuya karşı şeritten gelen
bir başka araç çarptı. Kazada
motosiklet sürücüsü ağır yaralandı,
yolcu konumundaki 53 yaşındaki
Hayrettin Üretmen hayatını kaybetti.
Hafif yaralanan otomobil
sürücülerinden bir kadın ise gözaltına
alındı. Soruşturma sürüyor. (İHA)

‘Trafik canavarı’
boş durmuyor

Didim’de yaşanan kazada, yolcu
otobüsü kavşaktan ana yola çıkan
otomobile çarpıp metrelerce
sürükledi. Sürücü Erdinç Atılgan olay
yerinde hayatını kaybederken
yaralanan eşi Serap Atılgan (43) ile
Ayşe (44) ve Yasin Sazboğa (44) çifti
hastaneye sevk edildi. Hastaneye
kaldırılan Serap Atılgan ile Ayşe ve
Yasin Sazboğa çifti de yapılan
müdahalelere rağmen
kurtarılamadı. Kaza Didim-Söke yolu
bir süre trafiğe kapatıldı. (DHA)

16 Nisan 2024 Salı 3KENT-YAŞAM Editör: Kazım Erkmen Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

English Garden- Almanya örneği

İşte bayram tatilinde 
ulaşım istatistikleri

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğlu, Ramazan
Bayramı tatiline ilişkin köprü, otoyol
ve demir yolu kullanım istatistiklerini
paylaştı. Karayolları Genel
Müdürlüğü (KGM) tarafından
işletilen otoyol ve köprülerin 6-15
Nisan'da ücretsiz olduğunu anımsatan
Uraloğlu, "Ramazan Bayramı tatili
boyunca otoyolları 11 milyon 236 bin
983 araç kullandı. Fatih Sultan
Mehmet Köprüsü'nü 2 milyon 94 bin
924, 15 Temmuz Şehitler Köprüsü'nü
de 1 milyon 772 bin 112 araç kullandı.
9 gün süren bayram tatili süresince 3
milyon 284 bin kişi otobüslerle
yolculuğu tercih etti. Demir yollarıyla
seyahat eden kişi sayısı ise 820 bini
buldu" değerlendirmesinde bulundu.

Uraloğlu, milyonlarca insanın
bayram tatiline çıktığını anımsatarak,
yap-işlet-devret (YİD) otoyol
projeleri ve KGM tarafından işletilen
otoyolların yoğun olarak kullanıldığını
bildirdi. Türkiye'nin önemli YİD
projelerinden Kuzey Marmara
Otoyolu'ndan 4-14 Nisan'da 3 milyon
462 bin 352 aracın geçiş yaptığı
bilgisini veren Uraloğlu, Yavuz Sultan
Selim Köprüsü'nden ise 1 milyon 55
bin 133 aracın geçiş yaptığını aktardı.

Uraloğlu, İstanbul-İzmir
Otoyolu'nu da 2 milyon 857 bin 657
aracın kullandığına dikkati çekerek,
şunları kaydetti: "Osmangazi
Köprüsü'nden 940 bin 908 araç geçişi
oldu. Osmangazi Köprüsü'nden
açıldığı günden bu yana bir günde en
yüksek araç geçişi bu bayram

döneminde gerçekleşti. 13 Nisan'da
tam tamına 117 bin 537 araç
Osmangazi Köprüsü'nü kullandı."

Uraloğlu, Malkara-Çanakkale
Otoyolu'nun 4-14 Nisan döneminde
toplam 130 bin 519 araç tarafından
kullanıldığını vurguladı. Çanakkale
Boğazı'nı birbirine bağlayan 1915
Çanakkale Köprüsü'nden 155 bin 307
aracın geçiş yaptığını bildiren
Uraloğlu, "Söz konusu tarih aralığında
Ankara-Niğde Otoyolu'nu kullanan
araç sayısı 954 bin 20 olarak
gerçekleşti. Ankara-Niğde
Otoyolu'nun birinci kesiminde 13
Nisan'da 70 bin 908 ile en yüksek araç
geçiş sayısına ulaşıldı. Otoyolun
üçüncü kesiminde ise 6 Nisan'da 106
bin 603 araçla en yüksek sayıya
ulaşıldı. Aynı dönemlerde Menemen-

Aliağa-Çandarlı Otoyolu'ndan 162 bin
954, Aydın-Denizli Otoyolu'nun
trafiğe açık ikinci kesiminden ise 67
bin 116 araç geçişi oldu. Bu
bayramda özellikle YİD
projelerimize yönelik
talep, bu yatırımların ne
kadar yerinde
olduğunun da
kanıtıdır.
Vatandaşlarımız bu
projelerimiz sayesinde
güvenli ve konforlu
yolculuk yaparak
sevdiklerine ulaştı" dedi. 

Uraloğlu, TCDD
Taşımacılık AŞ Genel
Müdürlüğü tarafından Ramazan
Bayramı ve ara tatil döneminde artan
yolcu talebini karşılamak,

vatandaşların bayramı huzur içinde
sevdikleriyle geçirmesi için 5-14
Nisan'da ek yüksek hızlı tren (YHT)
seferlerinin yanı sıra ana hat ve
bölgesel trenlerde kapasite artışı
yapıldığını hatırlattı. YHT hatlarında
5 Nisan'dan itibaren başlayan ek
seferlerle 18 bin 84 koltuk ilave
edildiğini belirten Uraloğlu,
"Günlük sefer sayısı Ankara-İstanbul
hattında 26 seferden 28 sefere,
Konya-İstanbul hattında ise 8
seferden 10 sefere yükseltildi.
Ankara-Konya hattında sadece
cuma ve pazar günleri işletilen 1+1
adet hafta sonu seferi ise cumartesi
günleri de işletilmeye başlandı. 

5-15 Nisan'daki tatil döneminde
İzmir Mavi, Doğu, Güney/Van Gölü,
Konya Mavi, Ege, Erciyes, Toros,
Pamukkale, Ankara ekspresleri,
Uzunköprü-Halkalı, Edirne-Halkalı

bölgesel trenlerine pulman ve
yataklı vagonlar ilave edildi. 

Ana hat ve bölgesel
trenlerde günlük
karşılıklı 28 vagon ilave
edilerek 10 günlük tatil
döneminde toplam 15
bin 200 koltuk
kapasitesi artışı

sağlandı. Bayram
süresince de ana hat,

bölgesel ve YHT'ler ile 819
bin yolcu seyahat etti.

YHT'leri 365 bin 356, ana hat
trenlerini 133 bin 160, bölgesel
trenlerini ise 320 bin 484 yolcu
kullandı" diye konuştu. (AA)

İzmir’de, kamu
hastaneleri içinde sadece
İzmir Şehir Hastanesi’nde
uygulanmaya başlanan
mamografi eşliğinde
stereotaktik kalın iğne
biyopsisi ile meme
ultrasonunda
görülemeyen sadece
mamografide görülen
lezyonlar ameliyata gerek
kalmadan tespit ediliyor
ve anında alınan biyopsi
ile kesin tanı konuluyor.
Meme kanserinde erken

tanının önemini bilen, bu
nedenle rutin
kontrollerini yaptırmak
amacıyla meme taraması
yaptıran 45 yaşındaki
kadın hastanın mamografi
sonucunda, sol memede
kuşkulu mikro lezyonlar
saptandı. 

Bu lezyonların meme
kanserinin erken bulgusu
olabileceğinden dolayı
hastanın meme ultrasonu
ve meme MR’ı çekildi.
Son olarak net bir tanı

konulabilmesi amacıyla
mamografi eşliğinde
stereotaktik yöntemle
biyopsi ile lezyonlar
başarıyla alındı ve
patolojiye gönderildi. 

Prof. Dr. Zehra Hilal
Adıbelli, “Hastanemizde
bulunan mamografimiz ile
stereotaktik biyopsi,
stereotaktik meme
işaretleme ve kontrastlı
mamografi işlemleri de
başarıyla yapılmaktadır”
dedi. (Haber Merkezi)

İzmir Ekonomi Üniversitesi Endüstri
Sistemleri Mühendisliği bölümünden
2015 yılında mezun oldum. 
U-0603-330-6670 no’lu diplomam
kayıptır. HÜKÜMSÜZDÜR.

Melda ADIGÜZEL

ZAYİ İLANI

Resmi ilanlar : www.ilan.gov.tr’de Basın: 2017907

Şehir Hastanesi’nde bir ilk daha…

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, Ramazan Bayramı tatili boyunca 
İstanbul-İzmir Otoyolu'nu 2 milyon 857 bin 657 aracın kullandığını söyledi

Abdulkadir Uraloğlu
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Kiraz’da borçlar
belediyeye asıldı
Kiraz Belediyesi’nde iki dönem

başkanlık yapan Saliha Özçınar
Kutlu’nun geride bıraktığı mali
tablo belediyeye asıldı. Toplam
borcun 332 milyon 51 bin 621 TL
olduğu ilan edildi. Açıklanan
tabloda piyasaya 63 milyon 969 bin
415,89 TL, İller Bankası kredi
borcunun 72 milyon 713 bin 344,12
TL, Ziraat Bankası kredi borcunun
112 milyon 42 bin 624,51 TL, Vergi
Borçları’nın 21 milyon 649 bin 61,99
TL, SGK Borçları’nın 889 bin
650,37 TL, Emekli Sandığı
borçlarının 3 milyon 648 bin 214,95
TL, su borcunun 30 bin 564 TL,
elektrik borcunun 147 bin 460 TL,
personel maaşlarının 2 milyon 588
bin 503,87 TL, genel aydınlatma
borcunun 3 milyon 249 bin 180,08
TL, belediye şirketlerinin borcu 51
milyon 123 bin 601,61 TL olduğu
duyuruldu. CHP Kiraz İlçe
Başkanlığı ise resmi sosyal medya
hesabından yaptığı açıklamasında
mali tabloyu paylaşarak, “Bu tablo
bahane üretmek için değil Kiraz
halkını bilgilendirmek için
paylaşılmaktadır. Kiraz Belediyesi
Kiraz halkınındır" ifadelerine yer
verdi. (Haber Merkezi)

AK Parti İzmir Milletvekili
Ceyda Bölünmez Çankırı, 28'i
CHP'li 1'i MHP ve 1'i AK Partili
olan İzmir'in 30 ilçe belediye
başkanına mektup gönderdi.
Çankırı, Ankara merkezli işler için
destek sözü verdi. 31 Mart yerel
seçimlerinde kendisi de Konak
Belediye Başkan Adayı olan AK
Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı, İzmir’de
kazanan belediyelere destek
olacağını söyledi. 28’i CHP’li 1’i
AK Partili 1’i de MHP’li olan
İzmir’in 30 ilçe belediye başkanına
mektup yazan Vekil Çankırı,
başkanların seçim başarılarını
tebrik ederek, bulundukları
ilçelerin Ankara’da çözülmesi
gereken konularıyla ilgili her türlü
desteği vereceğine dair söz verdi. 

İşte Çankırı’dan 30 ilçe belediye
başkanına gönderilen o mektup:
“31 Mart 2024 Mahalli İdareler
seçimlerini geride bırakmış
bulunmaktayız. Öncelikle seçim
sonuçlarının Konak ve İzmir için
hayırlı olmasını temenni ediyor,
seçilmenizden ötürü sizi tebrik
ediyorum. Tam 22 yıl boyunca
Sayın Cumhurbaşkanımız’ın
liderliğinde eser ve hizmet
siyasetiyle insan odaklı bir yönetim
anlayışıyla çalıştık. Millet

iradesinden başka bir güç
tanımadık, millet iradesine her
zaman saygı duyduk. 2018 yılı
itibariyle İzmir milletvekili olarak
adaletli bir tutum içerisinde
ilçelerimiz ve şehrimiz için ortaya

koymuş olduğumuz değer, destek
ve hizmetleri sürdürmeye devam
edeceğiz. Bu minvalde iktidar
partisi milletvekili olarak siz
kıymetli Belediye Başkanımızın
yanında olacağımı, Ankara

merkezli destek ve iş birliği için her
zaman hazır olduğumu bilmenizi
isterim. Önümüzdeki 5 yılın hizmet
ve başarılarla dolu geçmesi
temennisiyle muvaffakiyetler
diliyorum.'' (Haber Merkezi)

İYİ Parti'de 27 Nisan’daki
kurultay beklenirken, parti genel
merkezinde açıklama yapan
Genel Başkan adaylarından
Müsavat Dervişoğlu, delegelere
olağanüstü kurultayda oy
kullanmaları yönünde çağrıda
bulundu. Dervişoğlu, AK
Parti'nin Anayasa değişikliği
çalışmalarına ise karşı
olduklarını belirterek "Bu ülkeyi
tek adam rejiminin kölesi
olmaktan kurtaracağız. Bu
rejimi güçlendirecek hiçbir
düzenlemeye de müsaade
etmeyeceğiz" ifadelerini
kullandı. Müsavat Dervişoğlu
şunları söyledi: “Partimizin
dışındaki iradelere de partimizi
teslim etmemiz asla mümkün
değildir. İYİ Parti rant
gruplarınca dizayn edilmiş bir
parti değildir. Bu partiyi kuran
bizatihi Türk milletinin
kendisidir. Partiyi millet kurdu,
biz sadece tabelasını astık.
İktidarın iktidar olmaktan,
muhalefetin muhalefet
etmekten memnun olduğu
ortamda kuruldu. Tek adam
rejiminin keyfi ve baskıcı
kararları altında ezilen bir ülke
değil, demokratik bir ülke
tahayyül ediyoruz. Türkiye
Cumhuriyeti bir kişinin aklına ve
heveslerine asla emanet

edilemez. Bir milletin kaderi bir
faninin şahsi ihtiraslarına
kurban edilemez. Sona ermesi
gereken bir kabus haline
gelmiştir. Kurultay süreciyle
birlikte partimizin merkezden
kopacağı, belli bir ideolojik
kalıbın içine girerek
radikalleşeceğine dair mesnetsiz
açıklamaların tamamını
reddediyoruz. Bunlar İyi Parti’yi
marjinalleştirme çabası içine
giren art niyetli çevrelerin
tezviratlarıdır. İyi Parti milliyetçi
aynı zamanda demokrat ve
kalkınmacı umdeleriyle
Atatürk’ün kurduğu milli
devletin temel ilkelerine bağlı

bir siyasi parti olarak esasen
merkezin ta kendisidir. İYİ
Parti’nin temsil ettiği merkez,
memleketimizdeki tüm
vatanseverleri kucaklayan
Türkiye’nin makul aklıdır. İYİ
Parti Türkiye’nin sağduyusudur.
Partimiz medyada her fırsatta
çıkıp siyasi hareketimize son
kullanma tarihi belirleme
hevesinde olanların heveslerini
kursaklarında bırakacak,
kutuplaştırma politikaları ile
ayrıştırılmaya çalışılan
milletimizi yeni bir kalkınma
ülküsüne taşıma kararlılığını
sonuna kadar sergileyecektir."
(Haber Merkezi)

“İYİ Parti’yi millet kurdu
TESLİM ETMEYİZ”
Genel Başkan Adayı Müsavat Dervişoğlu, “İYİ Parti rant gruplarınca dizayn
edilmedi. Bu partiyi kuran bizatihi Türk milletinin kendisidir” diye konuştu
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İzmir'de İsrail'e tepki gösteren bir
grup, Filistin'e destek için Konak Atatürk
Meydanı'nda eylem yaptı. Özgün Eğitim
Kültür Yardımlaşma ve Dayanışma
Derneği (ÖZGÜN- DER) öncülüğünde bir
grup, çocuk ve yaşlıların da katılımıyla
Konak Atatürk Meydanı'nda bir araya
geldi. Filistin'e destek veren kalabalık,
İsrail'e tepkilerini dile getirdikleri
dövizler taşıyıp, "Çocuklar ölüyor
devletler uyuyor" ve "Dur de dur de
soykırıma dur de" sloganları attı.
Kalabalık adına basın açıklamasını yapan
ÖZGÜN- DER Üyesi Talha Akdeniz, "Katil
İsrail ve onun küresel çapta tedarikçisi
olan tüm devletler, halklarına hesap

vereceklerdir. Tarih zulüm ile abat
olunmayacağını her defasında acı
örneklerle önümüze koymaktadır. Tarih
insana her zaman fırsat vermeyebilir.
Bugün insanlıktan, güzellikten hayra ve
iyiliğe dair ne varsa onun yanında

olmaktan yana tarihi bir fırsat önümüzde
durmaktadır. Ya tarihe eli kanlı bir
devletin yanında zelil olarak ya da Filistin
halkının yanında izzetli ve şerefli olarak
yazılacağız. Bu tarihi seçenek önümüzde,
hemen elimizi uzatıp, tutacağımız kadar
yakın bir mesafede durmaktadır. Gazze
halkı zulme, sömürüye ve soykırıma karşı
direnişi seçerken ya zalimlerin yanında
tüm değerlerimizi kurban edeceğiz ya da
çocuklarımıza daha adil bir dünya
bırakmak için katil devletle ticareti
sürdürenlere tepkimizi sonuna kadar
göstereceğiz" dedi. Basın açıklamasının
ardından kalabalık, sessizce dağıldı.
(DHA)

“İSRAİL VE DESTEKÇİLERİ HESAP VERECEK…”

Özel: İlk fırsatta 
Filistin'e gideceğim

CHP’li başkanlar
Ankara’ya gidiyor

31 Mart Seçimlerinden zaferle çıkan
CHP’de Genel Başkan Özgür Özel
başkanlığında partinin belediye
başkanları ile bir çalıştay
gerçekleştirecek. Ülke genelinde tüm
belediye başkanlarının katılacağı
çalıştayda yeni dönemde belediyecilik
noktasında yapılacak icraatlar ile ilgili
stratejilerin belirlenmesi noktasında
fikir alışverişleri yapılacak. Diğer yandan
çalıştay parti örgütü-belediye ilişkisi de
ele alınacak. Genel Başkan Özel’in
çalıştayda belediye başkanlarının parti
örgütlerini dizayn etmemesi ve işleyiş
noktasında parti örgütlerinin de belediye
başkanlarına sahip çıkması noktasında
talimatlar vermesi bekleniyor.

Turan, ilk ziyaretini
Kaymakam’a yaptı

Ödemiş Belediye Başkanı Mustafa
Turan, bayram tatili sonrası ilk mesai
gününde ilçe kaymakamı Fatih
Aksoy’u makamında ziyaret etti.
Sohbet şeklinde geçen ziyarette
Ödemiş’e hizmet anlamında
yapılacaklar konuşuldu. Başkan
Turan; “Ödemiş’e en iyi şekilde
hizmet etmek için buradayız.
Ödemiş’in kentsel, sosyal ve kültür
gelişimine katkı sağlamak amacıyla
ilçe kaymakamımız başta olmak
üzere tüm kamu kurumları ve sivil
toplum örgütleri ile işbirliği
yapacağız” dedi. (Haber Merkezi)

CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
Filistin ziyaretini ertelemek zorunda
kaldığını açıkladı. Özel, sosyal medya
hesabından yaptığı açıklamada hava
sahasının kapalı olması nedeniyle
ziyareti ertelediğini, ilk fırsatta Filistin'e
gideceğini duyurdu. Özel, şu ifadeleri
kullandı: Bugün için Filistin'e
gideceğimizi daha önce duyurmuştum.
Ancak bölgede yaşanan son gelişmeler
ve hava sahalarının uçuşa kapanması
sebebi ile programımızı maalesef bugün
gerçekleştiremiyoruz. Mümkün olan ilk
fırsatta Filistin'e gideceğim. Filistin
halkının yanındayız, ateşkes bir an önce
sağlanmalı insani yardımların bölgeye
sorunsuz ulaşımı temin edilmelidir.”

Özgür
Özel

Mustafa 
Turan

Fatih
Aksoy

Saliha
Özçınar

Kutlu

Müsavat
Dervişoğlu

Çankırı’dan tebrik 
VE DESTEK SÖZÜ!

31 Mart yerel seçimlerinde Konak
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AK Partili Ceyda Bölünmez Çankırı,
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‘Sağ elin verdiğini sol 
el görmesin’ diye…

Vatandaşın cebini yakan yüksek
enflasyon bir türlü önlenemiyor. Her
geçen gün maaşları asgari ücretin
altında kalan emekliler temel
ihtiyaçlarını karşılamakta zorlanıyor.
İşsizler, 10 bin lira civarında maaş
alan emekliler, açlık sınırının
altındaki dar gelirleriyle çok sayıda
yurttaş semt pazarlarından alışveriş
yapabilmek için güneşin batmasını
bekliyor. Bazıları tezgahlarda son
kalan ürünleri, bazıları da çöplerdeki
artıklar arasından ihtiyaçlarını
karşılamaya çalışıyor. Çöplükte sebze
meyve arayan yurttaşların dilenci
olmadıklarına vurgu yapan İzmir
Pazarcılar Odası, yeni seçilen
belediye başkanlarına iş birliği
teklifinde bulundu. 

‘KARA GÜN DOSTUYUZ’
Esnafın eskisi kadar mutlu

olmadığına dikkati çeken İzmir
Pazarcılar Esnafı Odası Başkanı
Hamdin Erişen, “Eskiden semt
pazarlarına çıkan esnafımız günün
sonunda tezgahını toplarken
mutluluğu gözlerine yansırdı.
Kazancımızın bir beti bereketi
olurdu. Şu an etiket fiyatlarımız
yükseliyor. Masraflarımız artıyor.
Satış miktarımız düşüyor. Karla zarar
birbiriyle yarışıyor. Esnafımızın
gözlerindeki eski parıltı yok denecek
kadar az. Biz satış fiyatlarımız
yükselmesin, girdi fiyatlarımız da
artmasın istiyoruz. Yüksek enflasyon
sebebiyle fahiş fiyatlarda esnafımız
şamar oğlanına döndü. Oysa bizler
kara gün dostlarıyız. Semt
pazarındaki esnafımız ürünlerini altın
tartar gibi tartmaz. 50-100 gram
fazlanın peşinde koşmaz. Parası
çıkışmadığı zaman poşeti geriye
almaz. Alacağını deftere yazmaz.
Gelecek hafta unutmayan getirir
verir. Bu davranışı üç harfli zincir
marketlerde bulamazsınız” dedi. 

‘HESAP YAPIYORLAR’
Halkın alım gücünün düştüğünü

vurgulayan Başkan Erişen, “Yirmi
beş yıl kadar önce SSK’lı bir çalışanın
asgari ücreti 180 lira civarındayken
SSK emeklisinin emekli aylığı
yaklaşık 275 liraydı. Emekli maaşı
çalışanın bir buçuk katıydı. Ortalama
memur emeklisi maaşı o dönem 500
liralardaydı. Şimdi emeklilerin büyük
bölümü asgari ücretin altında maaş
alıyor. Asgari ücret ortalama ücrete
dönüştü. Ülkemiz bir asgari ücretliler

toplumu haline geldi.
Yıllardır giremediğimiz
Avrupa Birliği’nde asgari
ücretli çalışan oranı yüzde
10’larda. Bu nedenle semt
pazarlarımızda alışverişe
gelen dar gelirliler üç beş tur
atıyor. Bazıları tezgahlardaki
fiyatları not alıyor. Durup
parmak hesabı yapıyor. Gramı
gramına alışveriş yapıyor. Eskiden
büyük pazar arabaları vardı. Büyük
pazar torbaları vardı. Şimdi
poşetlerle alışveriş yapılabiliyor”
ifadelerini kullandı. 

‘DİLENCİ DEĞİLLER’
Dar gelirlilerin dilenci

olmadıklarına dikkati çeken Erişen,
“Sabahın erken saatlerinde sebze
meyvenin iyisini tercih eden
vatandaşlar tezgahların başına koşar.
Titiz gıda işi yapan esnaf erken
saatlerde gelir pazara. Gelir seviyesi
sırasına göre bir dizilim olur. Eğer
zaman programları yoksa gün
batımına doğru gelenlerin yüzündeki
ifadeden gelirlerinin sıfır noktasında
olduğunu anlarsınız. Kırık salatalık,
sararmış yeşillik, olgunluğu artmış
domatesi son kuruşlarıyla
alabilmenin peşine düşerler. O

zaman
diliminde tezgahlarda iş yapmak
istemezsiniz. Ben de üzülüyorum.
Yüreğim parçalanıyor. Çünkü onlar
dilenci değil. Sağda solda
gördüğümüz daimi isteyiciler değiller.
Giyimleri kuşamları eski ama temiz.
Bir şey talep edeceklerinde
mahcuplar. Ama onların da kabahati
değil. Bu ekonominin getirdiği bir
olumsuzluk. Gelir adaletsizliğinin
getirdiği bir çarpıklık” diye konuştu. 

‘DESTEK VERSİNLER’
Akşam saatlerindeki o atmosferi

yaşamadan dar gelirlinin kolay kolay
anlaşılamayacağını belirten Başkan
Erişen, “Vatandaşı, o anki durumunu
görmeden, göz göze gelmeden

anlayabilmek pek kolay
değil. Biz kötü gün dostu
esnafız. Esnafımızın
akşam saatlerinde artan
ürünleri oluyor. Bir kasa
sebze, soğuk havaya
götürecek kadar değil. İki

üç gün sonraki pazara
kadar dayanamayacak üç beş

kilogram meyve pazarın
çöpüne gidiyor. Zaman zaman

yüklü miktarda oluyor. Ben
hatırımın geçtiği esnafa tezgahlarını
toplarken artık ürünlerini çöpe
atmamalarını söylüyorum. Bir
gazetenin üzerine bırakın, çöpe
gitmeden bir kursağa girsin diyorum.
Mahalli seçimlerimiz yeni bitti.
Mazbatalar alındı. Ben yeni seçilen
başkanlarımızı tek tek ziyaret etmek
istiyorum. Başkanlarımızdan semt
pazarlarına masa ya da kasa
koymalarını isteyeceğim. Esnafımız
artan ürünlerini o kasalara veya
masalara koysun. İhtiyaç sahipleri de
meyve ve sebze çöpe gitmeden alıp
ihtiyacını görsün. Onların da
midesine taze gıda girsin. Gün
birbirimize sahip çıkma günü. Devlet
yaşayacak, esnaf yaşayacak, dar gelirli
yaşayacak ki mutluluk olsun”
şeklinde konuştu. 

Ticaret Bakanlığı Gümrük Muhafaza
ekipleri, bu yılın ilk 3 ayında düzenlediği
operasyonlarda 8 milyar liralık ticari eşya
ve uyuşturucu kaçakçılığını engelledi.

Bakanlıktan yapılan açıklamaya göre
ekipler, yeni teknolojiye sahip sistemler
ve geliştirilmiş farklı analiz teknikleri
kullanarak kaçakçılık girişimini önlüyor,

yasa dışı ticaretle mücadeleyi hız
kesmeden sürdürüyor. Ekiplerce, 2024
yılının ilk 3 ayında gerçekleştirilen
operasyonlarda 8 milyar liralık kaçak
ticari eşya ve uyuşturucu ele geçirildi.
Söz konusu kaçak eşyanın tutarı geçen
yılın aynı dönemine göre 3 kat artış
gösterdi. (AA)

İzmirli pazarcılar, akşam saatlerinde kalan çöplerin arasından bozulmamış sebze meyve
toplayanların mahçup olmaması için yerel yönetimlere örnek bir iş birliği çağrısı yaptı

İzmir'de geçen yıl beyin ölümü
gerçekleşen 15 hastanın
organları bağışlanırken bu yılın
üç ayında nakil ekiplerinin
çalışmasıyla bu sayı 11 olarak
kayıtlara geçti. Organ nakli
taahhüdü veren gönüllü sayısı 95
bine ulaşan ve ülke
sıralamasında ilk sırada
bulunan İzmir'de bağış
sayısının artırılması için İl
Sağlık Müdürlüğü Organ Nakli
ekipleri yoğun mücadele
veriyor. Beyin ölümü
gerçekleşen hastaların
daha hızlı saptanması için
yoğun bakım

servislerinde görevli hekimlerle
sıkı bir iş birliği yürüten ekipler,
nakil koordinatörlerine iletişim
eğitimleri de veriyor. İl Sağlık
Müdürlüğü Sağlık Hizmetleri
Başkanı Hüseyin Bozdemir,
organ bağışı konusunda İzmir'in
farkındalığı yüksek bir kent

olduğunu, nakillerin artması
için beyin ölümlerinin hızlı
tespiti ve ailelerle doğru
iletişimin çok önemli

olduğunu anlattı. İzmir
Katip Çelebi Üniversitesi
Atatürk Eğitim ve
Araştırma Hastanesi
Organ Nakil

Koordinatörü Rahmi Baykan da
testlerin ardından beyin ölümü
gerçekleştiği belirlenen
hastaların yakınlarıyla yarım saat
içinde görüşme yaptıklarını
söyledi. Bu görüşmelerin ikna
amaçlı olmadığını, hasta
yakınlarına doğru bilgilerin
aktarılmasını hedeflediklerini
anlatan Baykan, kendilerini
ailelerin yerine koyarak hareket
ettiklerini belirtti. Annesinin
organlarını bağışlayan Yağmur
Anık da “Empati kurmak önemli.
Annemin bir böbreği 24 yaşındaki
bir kadına nakledildi" diye
konuştu. (AA)

Organ naklinde İzmir farkı! ‘Empati kurmak önemli’

Egeli turizmciye  
bayram morali
Ramazan Bayramı'nda turistik tesislerde
yüzde 100 doluluk oranlarına ulaşan
Egeli turizmciler, erken başlayan yeni
sezon için umutlarını artırdı. Ege Turistik
İşletmeler ve Konaklamalar Birliği
Başkanı Mehmet İşler, tatilin turizm
sektörü için doğru bir karar olduğunu
söyledi. İşler, bayram tatili boyunca
yaklaşık 20 milyon insanın seyahat ettiği,
bunun 7 milyona yakınının tesislerde
konakladığının tahmin edildiğini dile
getirdi. (AA)

3 milyon 78 bin
işsizimiz var!
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK),
şubat ayına ilişkin iş gücü
istatistiklerini açıkladı. Buna göre,
Türkiye genelinde 15 ve daha yukarı
yaş grubunda işsiz sayısı, şubatta bir
önceki aya kıyasla 109 bin kişi
azalarak 3 milyon 78 bin kişi oldu.
İşsizlik oranı bir önceki aya göre 0,3
puan gerileyerek yüzde 8,7
seviyesinde gerçekleşti. İşsizlik oranı,
geçen yılın aynı ayına göre ise 1,3
puan azaldı. (AA)

Ünlü markaya
üst düzey atama
Lezita’nın yeni pazarlama müdürü Fatoş
Nacar oldu. İzmir Yüksek Teknoloji
Enstitüsü Kimya Mühendisliği’nden
lisans, Boğaziçi Üniversitesi
Biyomedikal Mühendisliği ve Yönetici
İşletme bölümlerinden yüksek lisans
derecesine sahip Nacar, kariyerine
2014’te Pfizer’de başladı. 2020 yılında
Vitabiotics’e pazarlama müdürü olarak
geçiş yapan Nacar, Lezita pazarlama
müdürü olarak markanın pazarlama ve
iletişim faaliyetlerinden sorumlu olacak.
(Haber Merkezi)
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KONAK BELEDİYE MECLİSİ YENİ DÖNEMİN İLK TOPLANTISINI YAPTI

Başkan Zeyrek’ten
suya indirim sözü

Balıkesir’de larva
mücadelesi başladı

Denizli’de emekli 
ve annelere müjde
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı
Bülent Nuri Çavuşoğlu, uygun şartları
taşıyan emekliler ile doğum yapanlara
yönelik verecekleri yardım sözü için
ilk adımı attı. Büyükşehir Belediye
Meclisinin ilk toplantısında gündeme
aldıkları destek sözünü yerine
getireceklerini kaydeden Başkan
Çavuşoğlu, komisyonlar çalışmaları
tamamlar tamamlamaz ödemelerin
yapılacağını müjdeledi. Seçimlerin
ardından ilgili maddeler görüşülmek
üzere seçilen komisyonlara havale
edildi. Başkan Çavuşoğlu’nun söz
verdiği “Uygun şartları taşıyan
emeklilere ve doğum yapanlara
verilecek yardım” konusu ise Plan ve
Bütçe Komisyonu ile Hukuk
Komisyonu’na havale edildi. (İHA)

Konak Belediye
Meclisinin yeni
dönemdeki ilk
toplantısı Konak
Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı
Mutlu yönetiminde
gerçekleşti. İzmir
Büyükşehir
Belediyesi Meclis
Toplantı Salonunda
düzenlenen ilk oturum
İstiklal Marşı ve saygı
duruşunun ardından Başkan
Mutlu’nun açılış konuşmasıyla başladı. Yeni
dönemde tarihe geçecek bir Konak
yaratacaklarını ifade eden Başkan Mutlu, sosyal
demokratik belediyecilik ve eşit hizmet vurgusu
yaparak şöyle konuştu: “Büyük emeklerin ve uzun
çalışmaların ardından ülkemizde büyük bir
değişim ve bahar yaşadık. Son derece mutluyuz,
umutluyuz. Liyakatle, daha çok kadın ve daha çok
gençle birlikte yerel yönetimlere geldik. Böyle
büyük bir dönüşümün parçası olmaktan, bunun
içinde yer almaktan ve bugün burada hep birlikte
olmaktan çok mutluyuz. Umuyorum önümüzdeki
beş yıl bütün meclis üyelerinin katılımıyla,
oybirliğiyle kararlar alarak tarihe geçecek bir
Konak yaratacağız.” 

Güçlü bir ekiple yola çıktıklarına ve Konak’ı
makamdan değil sokaklardan yöneteceklerine de
dikkat çeken Başkan Mutlu, ilçedeki her
mahallede çalışma yaptıklarını ve çözüm
önerileriyle göreve geldiklerini hatırlattığı
konuşmasına şöyle devam etti: “Kentimizde de
ülkemizde de pek çok sorun var. Seçim çalışmaları
boyunca ve öncesinde bu sorunları birebir
öğrenme, deneyimleme ve çözüm yöntemlerini de

hazırlama şansı bulduk. Herkes sahada çok aktifti.
Hazır çözüm önerileriyle, bunları yapma
becerimizle buradayız. Dolayısıyla önümüzdeki
beş yılda daha güçlü, yenilenmiş, yaşayanların
daha mutlu ve keyifli olduğu bir Konak
yaratacağız. Her mahalleye gittik ve her
mahallenin sorunlarını ayrı ayrı çıkardık. Bu
sorunların çözüm yöntemlerini de konuştuk.
Şimdi çalışma zamanı, işe koyulma zamanı.
Konak’ı masa başında değil sokaklardan
yönetmek için geldik. Bayramda da alandaydık.
Sorunları yerinde saptayarak çözme yolunda ilk
adımları attık.”

Başkan Mutlu, yeni dönemde kadının sesinin
daha gür çıkacağını ve sosyal demokratik
belediyecilik uygulayacaklarını dile getirerek,

“Öncelikle kadın bir belediye başkanı olduğu için
kadınların sesinin çok daha gür çıkacağı, gençlerin
kaygılarından arınıp umutla dolacağı, engellilerin
sosyal hayata, kamusal hayata engelsizce
katılabileceği, sosyal ve halkçı, toplumcu, sosyal
demokratik bir belediyecilikle herkesin mutlu,
umutlu olduğu bir Konak olacak” dedi. Yeni
dönemin ilk toplantısını CHP Konak İlçe Başkanı
Ozan Ali İlgazi, Ak Parti Konak İlçe Başkanı
Mehmet Sait Başdaş, MHP Konak İlçe Başkanı
Ahmet Yeniçırak, CHP Konak İlçe Gençlik
Kolları Başkanı Okan Uslu ve yönetim ile Konak
Belediyesi bürokratları takip etti. Konak Belediye
Meclisinin yeni dönemdeki ilk toplantısında divan
katibi, başkan vekilleri, encümen, ihtisas
komisyonları ve kurum temsilcileri seçildi. 

2024-2029 arasındaki
çalışma döneminin ilk meclis
toplantısı Efes Selçuk
Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel
başkanlığında yapıldı. Saygı
duruşu ve İstiklal Marşı’nın
ardından meclis toplantısının
açılışını yapan Belediye
Başkanı Filiz Ceritoğlu
Sengel; “Hepimiz için
hayırlara vesile olacak güzel
kararlar alacağımız bir beş
yıllık meclis olmasını umut
ediyoruz. Eşitlik içinde,
adaletli aynı zamanda da hep
beraber Efes Selçuk’un
geleceğine ilişkin olarak
doğru kararlar alacağımız
bir meclis olmasını temenni
ediyorum” dedi. Başkan
Sengel geride kalan yerel

seçim sürecine değinerek;
“Yerel seçimler hem partiler
anlamında hem yönetimler
anlamında insanların hem
kendini sınadığı hem de bu
kente ilişkin neler
yapabileceğini yeniden
dizayn ettiği bir süreçtir. Bu
anlamda Efes Selçuk’a
yakışır bir şekilde süreci
tamamladık. Hepimize hayırlı
uğurlu olsun. Bundan sonra
seçilen tüm meclis üyeleri
Efes Selçuk’un meclis
üyeleridir. Geçmiş dönem
belediye başkanlığım ve
meclis üyeliğim döneminde
de söylediğim gibi Efes
Selçuk’un yararına olan her
kararın yanında dururuz.
Güzel bir beş yıl olacak”
dedi. 

Başkan Sengel: Güzel 
bir beş yıl olacak…

Menderes Belediyesi’nde ilk
meclis gerçekleşti. Komisyon
üyelerinin belirlendiği toplantıda,
2023 yılı faaliyet raporu da oy
çokluğuyla onaylandı. 31 Mart
Mahalli İdareler Seçimlerinin
ardından Menderes
Belediyesi’nde ilk meclis
toplantısı Menderes Belediye
Başkanı İlkay Çiçek
başkanlığında yapıldı. Toplantıda
meclis 1. ve 2. başkanvekillerinin
yanı sıra encümen üyeleri ve
komisyon üyeleri belirlenirken
2023 yılı faaliyet raporu da oy
çokluğuyla onaylandı. Mecliste
konuşan Menderes Belediye

Başkanı İlkay Çiçek, “Seçim
sürecini geride bıraktık.
Menderes’e yakışır bir seçim
süreci oldu. Bu nedenle herkese
teşekkür ederim. Artık
Menderes’imize hizmet zamanı.
Önümüzde 5 yıllık bir süreç var.
Bu sürede kimseyi ayırmadan
ilçemizi hak ettiği yere getirmek
tek amacımız. Menderes’imizin
geleceğine katkı koymak adına
tüm meclis olarak uyum
içerisinde bir dönemi
tamamlayacağımıza inanıyorum.
Meclisimizde alacağımız kararlar
güzel ilçemize hayırlı, uğurlu
olsun” dedi. (Haber Merkezi)

“Seçimler bitti bizim için 
Menderes’e hizmet zamanı”
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31 Mart Mahalli İdareler Genel
Seçimlerinin ardından Manisa
Büyükşehir Belediye Meclisi 2024-2029
hizmet döneminin ilk toplantısı,
Büyükşehir Belediye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek başkanlığında
gerçekleştirildi. Toplantıda,
Manisalıların merakla beklediği
konulara değinen Başkan Zeyrek,
“seçim sözümüz olan ilk 2 ton su 1 TL
ve kartlı sayaç düzenlemesi için MASKİ
Genel Kurulunu 18 Nisan Perşembe
günü, saat 18.00’de olağanüstü
toplantıya çağıracağımızı da buradan
belirtmek istiyorum. Sözümüzün
arkasındayız ve hemşerilerimizin
beklentilerine gerekli karşılığı
vereceğiz. Bundan kimsenin şüphe
duymamasını istiyorum” dedi. (İHA)

Ferdi
Zeyrek

Balıkesir Büyükşehir Belediyesi; temiz
bir çevre, sağlıklı bir toplum anlayışıyla
vatandaşların yaz sezonunu huzurla
geçirmesini sağlamak amacıyla 20 ilçe
belediyesi ile koordineli olarak
haşereyle mücadele çalışmalarını
bayram tatilinde de aralıksız sürdürdü.
Bu kapsamda il genelinde sivrisinek ve
karasinek larvalarına yönelik larva
ilaçlama çalışmalarının yanı sıra;
erişkin sivrisineklerin konaklama
alanlarında da uçkun mücadele
çalışmaları sürdüren Büyükşehir
Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı ekipleri, araçlarla
ulaşılamayan noktalarda da zirai dron
(ZİHA) ile larvasit uygulamaları
yapıyor. (İHA)
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“Tarihe geçecek bir 
Konak yaratacağız”

Nilüfer Çınarlı Mutlu 
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Seçim sürecinde verdiği ekmek zammı vaadi

için harekete geçen İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay’ın bayram tatili
sonrası ilk talimatı Halk Ekmek ile ilgili oldu.
Tugay, 7 TL olan ekmek fiyatını yeniden 5 TL’ye
indirdi. Başkan Tugay, “Günlük olarak
üretilecek 120 bin ekmek, yarın sabahın ilk
sevkiyatlarıyla kentimizin 93 noktasında
faaliyet gösteren büfelerimizde 5 TL olarak
satışa sunulacak. Bu zor günleri beraber
atlatacağız” dedi. İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, 31 Mart yerel
seçimleri öncesinde sözünü verdiği Halk
Ekmek'te fiyat indirimi vaadini gerçekleştirdi.
İzmir Büyükşehir Belediyesi Grand Plaza Gıda
Turizm A.Ş.’ye bağlı Halk Ekmek Fabrikası, 7
TL’den satışa sunulan ekmeği 16 Nisan Salı

gününden itibaren 5 TL'den İzmirlilerle
buluşturacak. Başkan Dr. Cemil Tugay, şunları
söyledi: “Ülkemizde yaşanan ekonomik
zorluklar alım gücünü azalttı ve
vatandaşlarımızı maddi olarak sıkıntıya
düşürdü. Bu zorlukları bir nebze olsun
azaltarak bütçeleri rahatlatmak ve sofraların
vazgeçilmezi ekmeği almakta zorlanan
vatandaşımıza kolaylık sağlamak üzere Halk
Ekmek’te fiyatları geri çektik. Günlük olarak
üretilecek 120 bin ekmek, yarın sabahın
ilk sevkiyatlarıyla kentimizin 93
noktasında faaliyet gösteren
büfelerimizde 5 TL olarak satışa
sunulacak. Bu zor günleri beraber
atlatacak, her konuda halkımızın yanında
olmaya devam edeceğiz.” (Haber Merkezi)



İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
Bergama Belediye Başkanı
Prof. Dr. Tanju Çelik ile
Yenikent Mahallesi'ni ziyaret
etti. Kahvehanede yurttaşlarla
buluşan Başkan Tugay,
“Bölgenin ihtiyaçlarını ve
yaşadığınız sorunları
biliyorum. Bunları çözüme
kavuşturmak için hemen
çalışmaya başlayacağız” dedi.

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
Bergama Belediye Başkanı
Prof. Dr. Tanju Çelik ile
Makedonya göçmenlerinin
yoğun olarak yaşadığı
Yenikent Mahallesi'ni ziyaret
etti. Kahvehanede mahalle
muhtarı Tanju Kener ve
yurttaşlarla bir araya gelen
Başkan Tugay, sorunları ve talepleri dinledi.
Yapacağı çalışmaları anlatan Tugay, “Seçimde
bize önemli destek verdiniz. Çok teşekkür
ediyorum. Sizleri tanıdığıma çok memnun
oldum. Önümüzdeki aylarda sık sık
görüşeceğiz. İyi ki varsınız. Bölgenin

ihtiyaçlarını ve sorunları biliyorum. Bunları
arkadaşlarımızla birlikte çözüme kavuşturmak
için hemen çalışmaya başlayacağız. Su kuyusu
açacağız. Yol sorunu var, bunu çözeceğiz.
Gençler için spor tesisi kurulabilir” dedi.

Bölgenin tarım ve hayvancılık açısından
elverişli olduğunu söyleyen Cemil Tugay, “Size

destek olmak için elimizden geleni
yapacağız” dedi. Bir yurttaşın
bayram tatilini nasıl geçirdiğini
sorması üzerine Başkan Tugay şu
yanıtı verdi: “Bayramda çoğunlukla
ilçeleri, köyleri ziyaret ettim. Çok
çalışmamız gerekiyor.  İzmir’in her

köşesini ziyaret ederek insanları dinlememiz
gerekiyor. Seçimlerden güzel sonuç aldık. Çok
mutluyuz. Sizlere iyi hizmet ederek oylarınızın
karşılığını ödeyeceğiz. Daha verimli çalışmak
için yol haritamızı oluşturduk.” Tugay, burada
çocuklarla da özel olarak ilgilendi. 
(Haber Merkezi)

Bergama’yı ziyaret eden Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay, yeni
Başkan Tanju Çelik’e destek verdi, yurttaşlarla buluşarak teşekkür etti 

Halk TV’nin ilgiyle izlenen programı
“Serhan Asker ile Görkemli Hatıralar”ın
Bornova’nın simge alanlarından tarihi
Büyükpark’taki canlı yayını büyük ilgiye
sahne oldu. Büyükpark’ta kurulan
sahneden yayınlanan programa
Türkiye’nin efsane grubu Moğollar da
katıldı. Cahit Berkay’ın yanı sıra Cem
Karaca’nın oğlu Emrah Karaca’nın da
solo performanslarını sergilediği program
büyük coşku yarattı. 

Batı kültürünün temellerini atan
İlyada ve Odesa’nın yazarı olan

Homeros’un da Bornova’da, şimdiki
Homeros Rekreasyon Alanı’ndaki
mağaralarda yaşadığının bilindiğini
söyleyen Başkan Eşki, “Biz Bornova’nın
turizm master planını yaparak, ilçemizi
ulusal ve uluslar arası turizm için önemli
bir lokasyon haline getirmeyi
hedefliyoruz. Homeros’u her yönüyle hak
ettiği şekilde bu topraklarda anacağız.
Bornova devasa bir mücevher ama
üstünde bir toz katmanı var. Hedefimiz
Bornova’nın üzerindeki tozu kaldırıp,
zenginliğini ortaya çıkarmak” dedi. 
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Engelli bireylerin sosyal yaşama engelsiz katılımı
yolunda sayısız hizmeti hayata geçiren İzmir
Büyükşehir Belediyesi, arızalanan tekerlekli
sandalyeleri de tamir ediyor. Konak Center’da
faaliyet gösteren Tekerlekli Sandalye Bakım ve
Onarım Atölyesi, yolda kalan engelli bireylerin
imdadına yetişiyor. Günde 10 aracın tamir ve
bakımının yapıldığı atölye ücretsiz hizmet veriyor.
Araçlar, engelli bireylerin evlerinden ya da
arızanın yaşandığı yerden alınıyor, tamir edildikten
sonra teslim ediliyor. Yeni Oluşum Bedensel
Engelliler Derneği Başkanı Cafer Çelik,
“Ülkemizde akülü sandalye bakım atölyelerinin
sayısı çok az. Üstelik bunların tamiri de oldukça
pahalı. İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin bu
uygulaması, bizler için çok büyük kolaylık.
Türkiye'ye örnek olmalı. Çok teşekkür ediyoruz”

dedi. Akülü aracının lastiği tamir edilen
Muhammet Semih Eliaçık, “Bu hizmetten son
derece memnunuz. Araçlarımız ayda iki-üç kez
bozulabiliyor. Yolda kalınca büyük zorluk
yaşıyorduk, ne yapacağız diye düşünüyorduk” dedi.
Tekerlekli Sandalye Bakım Onarım Atölyesi, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Engelsiz İzmir
Şube Müdürlüğü bünyesinde hizmet
veriyor. Bakım onarım işi uzun
sürecekse engellilere yedek
araç da tahsis ediliyor.
Hizmetten yararlanmak
isteyen vatandaşlar 293 98
41 veya 293 98 24 numaralı
telefondan detaylı bilgi ve
randevu alabilir. 
(Haber Merkezi)

BÜYÜKŞEHİR'DEN ‘ENGELSİZ YAŞAM’ İÇİN YOL YARDIMI

Hobi
edinmek ŞAHİN

YAZAR ANDACI
İLKNURilknursahin09@gmail.com

Hobi, sözlük anlamı olarak bir kişinin
meslek dışında, oyalanmak amacıyla
yaptığı uğraş anlamına gelmektedir. 

Hobi edinmenin faydaları elbette ki
saymakla bitmez. Her şeyden önce, bir
hobiyle uğraştığımız zaman zihnimizi
gereksiz düşüncelerle doldurmayız.
Önümüzdeki işimizle uğraşırız.
Önümüzdeki iş de genellikle odaklanma
gerektiren işler olur ve sadece ona
kilitleniriz. Bu şekilde, zihin karmaşası
yaşamamıza neden olan incir
çekirdeğini doldurmaz düşünceler içine
girmeyiz. 

İkinci olarak, hobi edinmek iletişimi
güçlendirir. İnsan bir şeyler üretmeye
başladıkça, bunu zamanla çevresiyle de
paylaşma isteği duyar ve yaptıklarını
göstermeye başlar. İnsanlar önce
yaptıklarımızı hayranlıkla izler ve daha
sonra konuyla ilgili sorular sormaya
başlar. Onlarla hobilerimiz hakkında
konuşmak, ortak paydada buluşup
sohbet etmemizi sağlar. Ayrıca, bizimle
ortak hobileri paylaşan insanlarla
tanışma olanağı da sunar. Bu da sosyal
ağımızın gelişmesine yardımcı olur. 

Üçüncü olarak, hobi edinmek
sakinleştirir. Örneğin hobi olarak balık
tutan bir insan düşünün. Oltayı denize
attığı anda denizi seyretmeye ve
beklemeye başlar. Bu bekleyiş bazen
uzun da sürebilir. O süre zarfı içinde
insan dinginleşir ve kendini suyun
akışına bırakır. 

Dördüncü olarak, bazı hobiler
ekonomik durumumuza katkılar sunar.
Hobileri üzerinde profesyonelce çalışıp,
onları ilerleten ve para kazanan o kadar
insan tanıyorum ki! Örneğin yakın
zamanda tanışmış olduğum bir
hanımefendi seneler önce bez bebek
üretmeye hobi olarak atılmış ve o kadar
ilerlemiş ki, zamanla kendi atölyesini
açıp orada bez bebek dikim dersleri
vermeye başlamış. 

Kendimden örnek vermem gerekirse,
benim en sevdiğim hobilerimden biri
örgü örmek. Çocukken annemi elinde
renkli renkli iplerle ve şişlerle görürken
ben de onun gibi rengârenk atkılar,
bereler, kazaklar örmek isterdim.
Zamanla annemden bana da örgü
örmesini öğretmesini istedim ve
teknolojinin de etkisiyle çeşitli videolar
izleyerek kendimi bu alanda
geliştirmeye çalıştım. Çalışmalarımı
ilerletince, yaptıklarımı sevdiğim
insanlara hediye etmeye başladım.
Hediyeleşmek, insan ilişkilerimin daha
sıcak olmasına vesile oldu ve kendi el
emeğimle yaptığım ürünleri karşı tarafa
götürmek karşı tarafın kendini özel
hissetmesini sağladı. Buradaki alt mesaj
genellikle şu oluyor “benim için vakit
ayırılmış ve uğraşılmış, ortaya bana özel
bir ürün çıkmış.” Bu alt mesajı okuyan
insan da kendisini hem özel hem de
mutlu hisseder. 

Zamanla, evimde kendimi mutlu
hissedeceğim içinde rengârenk iplerin,
şişlerin, tığların ve dantellerin olduğu bir
hobi bölümü de oluşturdum. Oraya
girdiğim zaman, aklıma takılan tüm
düşüncelerimden sıyrılıp sakince
kendimi zamanın akışına ve iplerin
rengine bırakırım. Bir yumak ip ve iki
adet şiş, bazen insanın tüm gerginliğini
alıverir. Çünkü bazen, problem olarak
gördüğümüz şeyler aslında o kadar da
gözümüzde büyüttüğümüz gibi değildir.
Sadece sakinleşip, odağı başka yere
kaydırmak gerekir. 
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Ödemiş Belediyesi siyasi başkan yardımcısı
kadrolarına atama yapıldı. M. Cumhur Şener ve
Metin Kıral başkan yardımcısı olarak göreve
başladı. Belediye Başkanı Mustafa Turan’ın
göreve gelmesiyle siyasi başkan yardımcıları
kadrolarına yeni atamalar yapıldı. Cumhuriyet
Halk Partisi’nden meclis üyesi Muhittin Cumhur
Şener ve Metin Kıral başkan yardımcısı olarak
göreve başladı. Atamalara göre; Başkan
Yardımcısı M.Cumhur Şener’e bağlı müdürlükler
İmar ve Şehircilik, Temizlik İşleri, Fen İşleri,
Destek Hizmetleri, Muhtarlık İşleri ve Yapı
Kontrol Müdürlüğü olarak belirlendi. Başkan
Yardımcısı Metin Kıral’a bağlı müdürlükler ise
Zabıta, İnsan Kaynakları ve Eğitim, Sosyal
Yardım, Park ve Bahçeler ile Tarımsal 
Hizmetler Müdürlüğü oldu. 

“Bakırçay’ın bütün
sorunlarını çözeriz”
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Ödemiş Belediyesi’ne siyasi 
başkan yardımcıları atandı

Başkan Ömer Eşki: Bornova’nın 
zenginliğini ortaya çıkaracağız
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Gerçekbir sinema insanıydı

Mesut Kara, değeri bilinmeyen gerçek sinema insanlarından biriydi.
Beyazperdede tanıdığı kahramanları daima onu ayakta tuttu. 

Felçli olmasına rağmen sinema araştırmaları yapmaya devam etti
Mesut

Kara’nın adını
duyduğum

üniversite 1’inci
sınıftaydım.
Celâl Başlangıç,

Radikal
gazetesindeki
sayfasında
“Işıyarak Yok
Olan Aktör:
Erkan Yücel”
belgeselini
anlatıyordu.
Yılmaz
Güney’in

“Endişe”,
Erden Kıral’ın

“Hakkari’de Bir
Mevsim” ve

“Bereketli
Topraklar Üzerinde” filmlerinden
bildiğim Erkan Yücel’i hatırlayan var
mıydı? Mesut Kara, unutulmaya yüz
tutmuş bu aktörün belgeselini
çekmişti. Erzurum’daydım ve
belgeseli izleme şansım yoktu. 

Gel zaman git zaman İzmir’e
yerleştiğim yılın ilk birkaç ayında
Fuar Gençlik Tiyatrosu’nda
belgeselin gösterileceğini duydum.
Üstelik Mesut Kara da geliyordu

gösterime. Heyecanla salona
gittiğimde belgeseli izlemeye gelen
pek az kişi geldiğini gördüm. Mesut
Kara’yı da hemen tanıdım. Yanına
gidip kendimi tanıttım ve belgesel
sonrası röportaj yapmak istediğimi
söyledim. Kabul etti. 

O sohbetimizde Kuşadası’nda

yaşadığını öğrendim. Röportajın
yayımlandığı Ege’de Bugün (şimdiki
adıyla İlkses) gazetesini adresine
yolladım. Onunla yaptığım bu ilk
söyleşinin üzerinden 14 yıl geçti. Ama
biz hiçbir zaman kopmadık. Aynı
panellerde konuşmacı olduk. Evime
misafir oldu. Evinde onu defalarca

ziyaret ettim. 
Çizgi dışı bir insandı. 
Kuşadası’nda yaşıyor olmasının

nedeni de kendisine hastı. 
Felç olduktan sonra Kuşadası’na

yerleşme kararı alıyor. Belgeselini
çektiği ve aslında kahramanı olduğu
Erkan Yücel’in son durağı
Kuşadası’ydı (Meraklısı belgeseli
izleyebilir). 

Ardından “Sinema ve 12 Eylül”
kitabı çıktı. “Artizler Kahvesi” başta
olmak üzere diğer kitapları da
yeniden basıldı. En son “Devlet,
Toplum ve Sinema” üzerine söyleşi
yaptık. “Bir Uyumsuzun Hatıra
Defteri” kitabının söyleşi ve imza
günü için de KUAKMER’de
beraberdik. 

En son ziyaretine sevgili Vejdin
Çiçek ve Rahşan Anter’le gittik.
Köpeği Tarçın da yanı başımızdaydı. 

Bugün (15 Nisan) ölüm haberini
aldım. Türk sineması, belgesel
alanında önemli bir yönetmeni,
tarihçiyi ve eleştirmeni kaybetti. Ben
de bir ağabeyimi, dostumu…Onunla
en son pandemi günlerinde “Devlet,
Toplum ve Sinema” adlı kitabı
vesilesiyle yaptığım söyleşinin bir
kısmını buraya alıyorum. Seni hiç
unutmayacağım Mesut ağabey…

Mesut Kara, Türk sineması üzer-
ine yaklaşık 40 yıldır araştırmalar
yapan bir isim. Sinemanın Yeşilçam
dönemi dahil her evresine ışık tutan
eserler yazan ve belgeseller çeken
Kara, “Devlet, Toplum ve Sinema”
kitabıyla yeniden okuyucu karşısında.
Kara’yla yeni kitabını, sinemamızın
dijital dünyayla imtihanını ve
topluma etkisini konuştuk. Kara, diji-
tal dünyanın yalnızlığı daha da derin-
leştireceğini belirterek, sinemanın
salgın sürecinden daha da fazla etk-
ileneceğini kaydetti. 

l Sayın Kara, koronavirüs gün-
lerindeyiz ve “Devlet, Toplum ve
Sinema” kitabınıza geçmeden önce,
salgın sonrası dünyamızda sinema
sanatını nasıl bir gelecek beklediğini
kendinizce kısaca özetler misiniz?

Korona virüs salgını genel olarak
kolay atlatılamayacak bir sarsıntı
yarattı. Beklenmeyen öngörülmeyen
bir durumdu bu. Yaşanan bu büyük
felaket sonrası hiçbir şeyin eskisi gibi
olamayacağı, eskiye dönülemeyeceği
açık. Bundan sonrası için “yeni nor-
mal”den söz ediliyor, tedbirlerle,
mesafeli, muhtemelen maskeli yaşa-
mak... Aslında “yeni anormal”
demek gerekiyor belki de.

Film ve dizi
çekimlerinin dur-
ması da oyun-
cusundan,
yönetmenine, set
işçisine kadar bin-
lerce sektör
emekçisini zor du-
ruma düşürdü.
Korona koşulları
her sektörde
çalışanı, işçiyi,
emekçiyi işsizliğe,
açlığa mahkûm etmeyi sürdürüyor.

Hayatın her alanı gibi sinema
sanatı da, sektör de olumsuz etk-
ilendi ve bu olumsuzluk uzun sürecek
gibi görünüyor. Öncelikle uzun bir
süre daha film-dizi çekilemeyecek.
Salon ve izleyici de olamayacak bu
koşullarda. Bu durumda ağır bir

ekonomik kriz de yaşayacak olan sek-
törün toparlanması korkarım kolay
olmayacak. Umarım bu süreci yeni
dalgalar yaşanmadan, hayat daha da
ağırlaşmadan kısa sürede atlatabili-
riz.

Mesafeli, maskeli, yakınlaşmadan,
dokunmadan filmler yapılamaz.
Ayrıca seyircisiz sinema da olamaz.

Bir başka yansıma da şöyle ola-
bilir, yeniden filmler, diziler çekilm-
eye başlandığında bazılarında tema
korona ve koronalı günler olabilir.
YALNIZLAŞMA SÜRECİ

l Kitabınızda, “Telefon, tele-
vizyon, bilgisayar, internet, CD-DVD
göstericiler ‘psikopati’ ve yalnı-
zlaşma çağının da başlatıcıları olur”
ifadesini kullanıyorsunuz. Bir araya
gelmenin virüs nedeniyle sakıncalı
hale geldiği şu günlerde ve son-
rasında bir insani refleks olarak bu
araçların yalnızlığımızı daha da de-
rinleştireceği görüşüne katılır
mısınız?

Evet, kesinlikle. “Yeni normal”in
bizi yeniden getirdiği, getireceği
durum derin bir kapanma, yalnı-
zlaşma süreci olacak gibi görünüyor.
Çünkü bu yeni durum insanlarla, kal-

abalıklarla mesafeli
yaşamamızı gerek-
tiriyor. Birçok sek-
törde evden
çalışmanın da
mümkün olduğu
görüldü, hayat
daha da diji-
talleşiyor ve evden,
odadan çıkmadan
bir telefon ya da
bilgisayar yeterli
olacak hayatı da iş
hayatını da

sürdürebilmek için. Yalnızlaşma çağı
dediğim süreç de böyle başlamıştı,
korkarım uzun bir süre daha böyle
sürecek. 

Korona’dan sonra hiçbir şey eskisi
gibi olmayacak deniyor ya, bir tek in-
sanlar arası ilişkiler eskisi gibi olmay-
acak. Korku ve tedirginlik sürecek.

Kimse kimseye sarılamayacak, öpe-
meyecek, elini sıkamayacak, birbir-
lerine gidip gelmeyecek. İnsanlar
uzun süre fiziksel mesafelerini koru-
mayı sürdürecekler, bu travma, korku
ve tedbir kolay kolay geçmeyecek.

Onun dışında her şey ne yazık ki,
benzer biçimde eskisi gibi olacak. İşçi
yine işçi, yoksul yine yoksul, zengin
yine zengin. Kapitalizm düştüğü aç-
mazdan, aldığı yaraları onararak
çıkacak, emperyalizm olduğu sürece
savaşlar yine olacak, sınıflar olduğu
sürece emek-sermaye çatışması, sınıf
mücadelesi yine sürecek. 

Çok olumsuz yanıtlar verdim soru-
lara ama hayatın diğer yanı da gele-
ceğin güzel olacağına olan
umudumuz. Hayat bir gün hepimiz
için bahar- bahçe olacak umudunu
taşıyorum. Yine şiirce söylersek
“Güzel günler göreceğiz güneşli gün-
ler

Motorları maviliklere süreceğiz.”
ÖTEKİ  12 EYLÜL

l “Sinema ve 12 Eylül” kitabınız-
dan bu yana “Öteki 12 Eylül film-
leri” kavramını sık sık
kullanıyorsunuz. Bu kavramı biraz
açar mısınız ve bu başlık neden hala
ayrı bir kitap olarak önümüzde
değil?

- Üzerinde çalıştım fakat kitap ola-
bilecek hacimde bir içeriğe sahip ola-
madığı için yayınlanabilecekler
arasında bekliyor “Sinema ve Öteki
12 Eylül” dosyası olarak. Biraz daha
geliştirebilirsem belki önümüzdeki yıl
kitaplaşabilir.

Açalım; darbe sonrası oluşturulan
seçilmişlerin sisteminde, tüketim
toplumunun ve iktidarın sunduğu
nimetlerin cazibesine kapılan küçük
aydınlar, aydınlar, muhalif bireyler
saf değiştirebilmişlerdir. Çürüme
toplumun her katmanında yaşanır. 

Sinemanın bunalımlı yıllarına denk
gelen bu ortamda sinema da payına
düşeni alır. 1980 öncesinin kargaşa
ortamından bunalmış kültür-sanat
ortamları ve sinema, 12 Eylül
darbesinin yarattığı korku ve baskı

ortamında yeniden şekillenir. Kişisel
filmler, kadın filmleri, bireyin sorun-
larına yönelen, iç yolculuğunu,
bunalımlarını ve arayışlarını yansıtan
filmler bu ortamın ürünleridir.

Yalnızca kadın filmleri, kişisel ya
da bireyin sorunlarına yönelen,
bireyin iç yolculuğunu anlatan filmler
ya da arabesk furyası olarak yansımaz
sinemaya 12 Eylül.

Darbenin yarattığı toplumsal-
bireysel dönüşümlere, bu dönüşüm-
ler sonucu oluşan ortama, insan
ilişkilerine yönelik eleştiriler içeren
filmler de yapılır, 1980’li yıllarda ve
sonrasında. Apolitikleştirilmiş or-
tamda bencilleşen bireylerin
dünyasının yarattığı toplumsal-birey-
sel yıkımlar da
yansır sinemaya 12
Eylül’ün öteki
yüzü olarak.

Örneğin 1980-
1990 yılları
arasında yapılan
toplumsal/siyasal
eleştiriler içeren
filmleri şöyle
sıralayabiliriz: At,
Banker Bilo,
Zübük, Talihli
Amele, Dolap
Beygiri, Faize Hücum, Namuslu,
Pehlivan, Züğürt Ağa, Bir Avuç Cen-
net, Çıplak Vatandaş, Yoksul, Değir-
men, Bir Avuç Gökyüzü, Umut
Sokağı, Selamsız Bandosu, Düttürü
Dünya, Zengin Mutfağı, Karılar
Koğuşu, vd.

l Kitabınızda sansürün etkilerine
ve uygulanışına örnekler veriyor-
sunuz. Peki, bizim sinemacılarımızın
sansürü delme konusunda sanatsal
zekâ gösterebilmesi söz konusu
olmuş mudur? 

Elbette oluyordu. Yaratıcı bir
sinema ortamıydı aslında, Yeşilçam.
“Olmayandan yaratma, var etme”
konusunda çok başarılı ve yaratıcıydı.
O çok sevilen filmler de yokluklar
içinde, büyük özverilerle zekâ ve
emekle yapılıyordu. Örneğin değerli

sinemacı ve şair Orhon Murat
Arıburnu şaryo yerine ayaklarına
sabun bağladığı masa kullanıyormuş.
Efekt yapılamıyorken, sis makinesi
yokken sorunu o anda orada “pratik
zekâ-çözüm” yoluyla çözüyorlarmış.
Sanat yönetmeni Sohban Koloğlu bir
anısını şöyle aktarır: “Bir mezarlık
sahnesinde sise ihtiyacımız vardı.
Zemine çökmüş ve arkadan ışık-
landırılmış duman bulutu yapmak
zorundaydık. Ama bunu sağlayacak
donanımdan yoksunduk. Peki, bu bu-
lutu nasıl sağladık? Ekipten otuz kırk
kişi, her birinin ağzında üçer dörder
sigara, görüntüye girmeyecek
biçimde yere uzandılar ve çekim
boyunca durmaksızın sigara dumanı
üflediler!” 

Dolayısıyla Yeşilçam çok ağır san-
sür koşullarında farklı çözümler
üreterek, sansürü delmeyi başaracak
zekâyı da göstermiştir. Örneğin biri
sansürden geçebilecek biçimde mon-
tajlanan iki gösterim kopyası hazır-
layıp, geçecek kopyayla onaylatıp,
izin alıp gösterime diğer kopyayı sok-
mak bunlardan biridir.

l Özcan Alper’in “Gelecek Uzun
Sürer” filmi bağlamında konuşacak
olursak, kamera Güneydoğu’ya
döndüğünde ilk neyle karşılaşıyoruz

ve yönetmeni
bekleyen zorluk
ne şekilde zuhur
ediyor?

Yapım ve
çekim aşa-
malarında sıkın-
tılar yaşanabilir.
Özcan Alper’in
“Gelecek Uzun
Sürer” filminde de
bildiğim kadarıyla
yapım sürecinde,
“çekimler üç dört

şehirde yapıldığı için yapım ve çekim
sürecinde zorluk” yaşanmış. Sonba-
har'ın başarısı filme kaynak bulmakta
etkili olmuş. Özcan Alper de bir
söyleşisinde “Türkiye’de belirleyici
olan unsurun finans olduğunu düşün-
müyorum. Daha zor olan şeyler
filmin estetik bazı süreçleri için
gerekli olan şeyler.” demişti. 

Bölge dışından giden bir yönetmen
için bölgede film çekmenin zorluk-
larından biri de yöreyi, yörenin
kültürünü, orada konuşulan dili
bilmemek, yörenin insanını tanıma-
mak olabilir. Bu tanımama, bilmeme
eksikliği 68 gençliğinin bölgeye ilk
dostluk ve dayanışma elini uzattığı,
Zap Suyu’na köprü yapmak için
Hakkâri’ye gittiği 1969 yılından bu
yana sürüyor.

Yazar-yönetmen Mesut
Kara, yeni kitabı

vesilesiyle korona
salgınının sinema

sanatı ve emekçileri
üzerindeki etkilerinden
söz etti. Kara, salgının

konuya da
yansıyacağını söyledi 

Mesut 
Kara

“Salgın, sinema emekçilerini zor duruma düşürdü”

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MAZLUM
VESEK 

MesutKara’nın anısına...

Vejdin 
Çiçek

Mesut
Kara 

Mazlum
Vesek
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Ramazan  Bayramı, 23 Nisan Ulusal
Egemenlik ve Çocuk Bayramı  Günü
çalışılması halinde o günler için ilave

ücret ödenmesi gerekir. Ramazan Bayramı
Arife günü 3,5 gün+23 Nisan dahil=4,5 gün
üzerinden ödenmesi gerekir. 

İşçi onayı gerekir mi? 
Ulusal bayram ve genel tatil günlerinde

işyerlerinde çalışılıp çalışılmayacağı toplu iş
sözleşmesi veya iş sözleşmeleri ile karar
verilir. 4857/44 madde sözleşmelerde hüküm
bulunmaması halinde söz konusu günlerde
çalışılması için işçinin onayı gereklidir. İşçinin
ulusal bayram ve genel tatil günlerinde
çalışmaya onay vermemesi durumunda işçi
anılan günlerde çalıştırılamaz ve işçinin ulusal
bayram ve genel tatil günleri ücretleri bir iş
karşılığı olmaksızın ödenir. 

Çift yevmiye ödenir mi? 
4857 sayılı İş

Kanunu’nun, 47.
maddesine göre
“…işçilere,
kanunlarda
ulusal bayram
ve genel tatil
günü olarak
kabul edilen
günlerde
çalışmazlarsa,
bir iş karşılığı
olmaksızın o
günün ücretleri tam

olarak, tatil yapmayarak çalışırlarsa ayrıca
çalışılan her gün için bir günlük ücreti
ödenir…” hükmünden yola çıkılır. Genel tatil
ücreti olarak işçilere her gün için bir günlük
ücreti ödenir. Bu konuda kanun hükmü nettir.
İşçi çalışmaz ise normal ücretini alır, bayram
günü çalışırsa normal ücreti kadar bayram

ücreti alınır, çift yevmiye olarak
ödenir. 

Örnek: 
23 Nisan  ve

Ramazan Bayramı
arifesi günü

çalışılması
halinde 4,5 gün
çalışırsa 30 bin
TL brüt aylık
ücreti alınırsa,
günlüğü 1.000

TL olup, 4.500
TL ilave ücret ile

34.500 TL/brüt
ödenir. 

Toplu iş sözleşmeleri ya da iş sözleşmeleri,
işçi lehine hükümler konulabilir, sözleşme
hükümlerine göre daha fazla ücret ödenmesi
olur. 

Ayrıca TİS ya da bireysel sözleşmeler de
bu ücretler artabilir, zamlı gibi yüzde 50-yüzde
100-yüzde 150-yüzde 200 gibi. Bu durumda
günlük ücret artar. 

Zaman aşımı 5 yıl 
Ulusal bayram ve genel tatil ücretleri 5

yıllık zaman aşımı uygulanır. Burada
çalışmanın doğduğu yıl olan 04/2024-04/2029
kadar hakkın istenmesi gerekir. Dava öncesi
arabulucu şartı vardır. Faiz ödenmesi en
yüksek mevduat faizi dikkate alınır. 

Bayramda fazla mesaili çalışılması halinde
zamlı ücret ödenir 

İşçi bayramda normal mesai saati dışında
fazla çalışılması halinde artırımlı o süreyi
zamlı olarak alacaktır. 

Çalışılan günlere izin verilmez 
Bayram günlerinde çalışanlara hafta içi ve

ilerleyen günlerde izin kullandırılmaz. Ücret
ödenmesi esası kanunda yer alır. Esnek-çağrı
üzerine-uzaktan çalışma-kısmi süreli de
çalışma ücret ödenmesi çalışma türü ne olursa
olsun tam zamanlı işçiye ne uygulanıyorsa
çalışma sürelerine göre de aynı uygulamaya
devam edilir.

4857/47. maddesine uygun ödeme yapılır. 
İdari para cezası 
Her işçi ve her ay için 1.514 TL idari para

cezası uygulanır.

İLKİ

VEDAT

SOSYAL GÜVENLİKTE YANSIMALAR

Nisan ayında
bayram

çalışmaları

Hizmetler dijital
olarak verilecek
Kemalpaşa Organize Sanayi Bölgesi

(KOSBİ), dijital çağa ayak uydurmak
için çalışmalarını hızlandırdı. Bütün
evrakların yer aldığı arşivini dijital
arşive dönüştüren KOSBİ,
çalışmalarının tamamlanması ile
hizmetlerinin büyük bir bölümünü
dijital ortamda verecek. KOSBİ’nin
hızla dijitalleşeceğini söyleyen
KOSBİ Bölge Müdürü Salman Eldeş,
“3 ay içinde tüm arşivimiz dijitale
taşınmış olacak, 10 kişilik ekip belge
taramalarına başladı” dedi. Eldeş,
“Arşivi taratmak dijitalleşmenin
önemli bir ayağı. OSB Bilgi Sistemi
ile bu arşivi entegre edeceğiz ve tüm
evraklara tüm birimlerimiz bu
sistem üzerinden ulaşacaklar” dedi.
(Haber Merkezi)

Gücünün kaynağı
güneş enerjisinde
Agrotech Grup şirketi Joyce Teknoloji

tarafından geliştirilen Joyce One
araçlar, enerji depolama sistemi
(EDS) sayesinde elektrik ihtiyacını
tamamen güneşten karşılayacak.
Joyce Teknoloji batarya sorumlusu
Lütfullah Özdoğan, enerji
bağımlılığına son vermek amacıyla
geliştirdikleri yerli üretim EDS
sisteminin Joyce One araçlar için
kullanılacağını söyledi. Özdoğan,
“Garajın çatısına güneş panelleri
kuruyoruz. Altında bir invertör ve
EDS sistemi var. Güneş enerjisinden
elde edilen elektrik invertör
yardımıyla EDS içine depolanıyor.
Joyce One için ayrıca geliştirdiğimiz
mobil batarya sisteminde ise
bataryayı evinize getirerek prizden
şarj etmeniz de mümkün” dedi.
(Haber Merkezi)

Dönüşüme ayak
uydurma çağrısı
İzmir’in Türkiye’nin güçlü sanayi

şehirlerinden biri olduğunu belirten
DİA Yazılım genel müdürü Suha Onay,
“İzmir liman kenti olmasının yanında,
hammadde kaynakları, nitelikli işgücü
ve ulaşım olanaklarının genişliği gibi
avantajlarla, bölgenin ticaret merkezi
konumunda. İzmir, dijitalleşmeden
yalın üretime, nitelikli işgücü
sağlanmasından yeni üretim üslerinin
oluşturulmasına kadar onlarca alanda
çalışmalarını yoğunlaştırdı. İzmir’in
nitelikli dönüşüme öncülük edeceğine
inancımız tam. İzmir yatırımda da,
üretimde de bir çekim merkezi.
İzmir’de KOBİ’ler, dijital dönüşüme
ayak uydurmayı hızlandırır ve
işletmeler e-faturaya geçiş sürecini
süratle tamamlarsa hem maliyetten
hem de zamandan tasarruf ederler”
dedi. (Haber Merkezi)

‘Üretim düştükçe
sahtecilik artıyor!’

(Egetelgraf.com’dan Safanur
Öztürk’ün haberi)

Ani sıcaklık değişimi arıcılığı ve
bal üretimini olumsuz etkiliyor.
Türkiye İstatistik Kurumu’nun
(TÜİK) verileri, üretimin bir önceki
yıla kıyasla yüzde 3 azalma
yaşandığını gösteriyor. Uzmanlar, bal
üretiminin daha da düşeceğine ve arı
popülasyonunda kayıplar meydana
geleceğine işaret etti. İzmir Arı
Yetiştiriciliği Birliği (İZARIBİR)
Başkanı Hüseyin Şengül, bal
üretiminin yavaşlamasındaki temel
sebebinin kuraklık ve Akdeniz
Bölgesi’nde meydana gelen orman
yangınları olduğunu belirterek, “Bu
yangınların ortaya çıkmasının
neticesinde çam balını üreten basra
böceklerinde fazla sayıda kayıp
meydana geldi. Dolayısıyla bal
üretimi oldukça da azaldı” dedi.

‘ORAN DÜŞÜYOR’
Türkiye Arı Yetiştiriciliği Merkez

Birliği’nin son 5 senelik tespitine göre
81 ilde yüzde 15 bal kaybı olduğunun
altını çizen Şengül, “Ülke olarak
dünyanın en büyük bal üretim yeriyiz
ama bu oran gittikçe düşüyor. Üretim
düştükçe sahtecilik ortaya çıkıyor. Bu
konuda arıcılar çok dertli. 80 bin bal
üretimi yapılıyorken 120 bin bal

tüketimi gözlemleniyor. Bu da demek
oluyor ki ortada bir fırsatçılık var.
Yaklaşık 40 bin ton sahte bal üretimi
olduğunu söyleyebiliriz. Balı,
glikozdan üretiyorlar. Tarım
Bakanlığı bu kişileri tespit etmeli.
Vatandaş, gerçekten arının ürettiği
balı mı yiyor? Artık dünyada temiz ve
sağlıklı gıda modeli var. İnsanlar
organik ürünler arayışı içerisinde. Biz
de halkın sağlıklı beslenmesini
istiyoruz” ifadelerini kullandı. 

‘KÖTÜ SONUÇLARI OLUR’
Üretici Aslı Özşahin, arı

yoğunluğunun ve bal verimliliğinin

düşük olduğunu belirterek, “Hava
şartları aleyhimize. Dünyanın yüzde
93 çam balı rezervi Türkiye’de
olmasına rağmen doğru üretim
yapılmadığı için ithal ettiğimiz ballar
geri dönüyor. Arıcılar Birliği de bu
olaya el atmadığı için kısır bir
döngüye girdik. Böyle devam ederse 5
sene sonra arı koloni sayısı düşecek.
Neticesinde kötü sonuçlar doğacak.
Gerçek arıcılar desteklenmeli.
Vatandaş olarak bu durum hakkında
iyileştirmeler yapabiliriz. İnsanlar
kapısının önündeki çiçekleri ilaçladığı
zaman arılar bu ilacın etkisiyle ölüyor.
Arıların ölmesi demek bal üretiminin

azalması ve hatta durması demek”
dedi. Üreticilerin bilinçsiz olmasından
kaynaklı arılara doğru bakılmadığının
da altını çizen Özşahin, “Ekonomik
şartlardan dolayı sağlıklı besleme
yapılmıyor. Tarım Bakanlığı’nın
olaylar karşısında tedbir alması
gerekiyor. Mazottan, şeker fiyatına
kadar düzenleme getirilmeli. Devlet
bu konuda arıcılara biraz özel
inisiyatif sağlamalı. Çünkü arıcılar
öksüz kaldı. Bu durum fırsatçılara da
yol açtı. Maliyetin fazla olduğunu fark
edenler durumdan faydalanıyor.
Sonucunda da insanlar ‘gerçek bal’
bulamıyor” açıklamalarında bulundu.

Kuraklık ve geçmiş yıllarda yaşanan orman yangınları, bal üretimine zarar verdi.
Uzmanlar, durumun böyle devam etmesi halinde sektörün tehlikeye gireceğini söyledi

SORU VE SORUNLARINIZIN ÇÖZÜMÜ İÇİN: vedat.uzman@gmail.com 
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Av yasağıyla birlikte limanlara demir attılar!
Endüstriyel avcılık yapan balıkçı

gemilerini (gırgır ve trol) kapsayan av
yasağı kapsamında denize son kez
ağlarını bırakan balıkçılar, kazasız bir
sezon geçirmenin mutluluğunu
yaşıyor. Güzelbahçe Yalı Balıkçı
Barınağına yanaşan gırgır
teknelerinin avladığı son
balıklar, İzmir Su Ürünleri
Haline gönderildi.

Ege Bölgesi Gırgır
Balıkçıları Derneği
Başkanı Mehmet Aksoy,

1 Eylül 2023'te başlayan sezonu
tamamladıklarını ifade etti. Ege
Denizi'nde dernek çatısı altında 60
büyük gırgır teknesinin avlandığını,
bu teknelerde yaklaşık 3 bin kişinin
istihdam edildiğini dile getiren Aksoy,
her şeyden önce kazasız bir sezon
geçirmeyi önemli gördüklerini
anlattı. Bu yıl Ege'de sardalya başta

olmak üzere bazı balık türlerinin
avında azalma yaşandığını
aktaran Aksoy, "Ama
balıkçılarımız yine de

memnun. Az balık tutular ama çok
balığın masrafı da çok olduğu için çok
para kazanılmıyor. Çok av olduğu
zaman halkımız daha ucuza balık
tüketiyor, bu bizim için iyi oluyor"
dedi. Balıkçıların ana amacının halka
bol balık yedirmek olduğunu ancak
Türkiye'de balık tüketiminin
istedikleri seviyede olmadığını
kaydeden Aksoy, balığın uygun fiyatlı
bir protein kaynağı olduğunu,
tüketim bilincinin artırılması
gerektiğini kaydetti. (AA)Mehmet
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Ulusal ve uluslararası arenada başarılarına
devam eden Ege Üniversitesi, dünya
sıralamalarındaki yükselişini sürdürüyor. Saygın
sıralama kuruluşlarından  QS’in “2024 Alan Bazlı
Dünya Üniversite Sıralamaları”nda Ege Üniversitesi;
Ziraat ve Ormancılık alanında Türkiye’de devlet
üniversiteleri arasında 3’üncü sırada, dünya
genelinde 251-300 bandında yer alarak bir başarıya
daha imza attı. EÜ, Tıp alanında Türkiye’de devlet
üniversiteleri arasında 5’inci olurken dünya
sıralamasında 451-500 bandında yer aldı. Kimya
alanında Türkiye’de devlet üniversiteleri arasında
5’inci olan Ege, dünya sıralamasında  ise 551-600
aralığında yer buldu. (Haber Merkezi)

EÜ başarılarına 
devam ediyor

Özel Sağlık Hastanesi Endokrin Cerrahi Uzmanı
Prof. Dr. Özer Makay, Sırbistan ve Yunanistan'dan
gelen genç Genel Cerrahi Uzmanlarına, eğitim ekibiyle
birlikte 'Tiroid Cerrahisinde Sinir
Monitörizasyonundaki Alternatif Teknikler' konulu bir
eğitim verdi. Sinir monitörizasyonu yöntemi hakkında
bilgi veren Prof. Dr. Özer Makay, “ Tiroid
ameliyatlarının hepsinde ses tellerine giden sinirlerin
hasar görme ihtimali bulunmaktadır. Bu yöntem,
ameliyat sırasında hastanın ses tellerinin hareketini
sağlayan sinirin monitörizasyonunu sağlar. Ameliyat
yaparken kullandığımız sistem ile ses tellerine giden
siniri uyarıyoruz. Monitörden bunun sinir olduğunu ve
çalıştığını doğruluyoruz”dedi. (Haber Merkezi)

Yabancı hekimler için 
tiroid tedavisi eğitimi

Bitkilerle ilgilenmek,
doğayla daha fazla
etkileşimde bulunmayı
sağlayarak stresi azaltmaya
yardımcı oluyor. Medicana
Çamlıca Hastanesi Nöroloji
Uzmanı Prof. Dr. Zeynep
Aydın, bitki yetiştirmenin
beyinde mutluluk hormonları
olarak bilinen dopamin ve
serotonin üretimini artırdığı
yönünde birçok araştırma
bulunduğunu söyledi:
“Dopamin; beynin ödül
sisteminde rol oynayan,
hafıza, hareket,
motivasyon, ruh hali,
dikkat gibi hareketi
kontrol etmekle
sorumlu beyin
nöronları
tarafından
salınan bir
nörokimyasaldır.
Serotonin ağırlıklı
olarak mutluluk,
hafıza, öğrenmede etkili
olmakla beraber uyku kalitesi,
cinsel davranışlar ve vücut
ısısının dengelenmesinde de

rol oynayan bir
beyin
nörokimyasalıdır.

Bitki yetiştirmek;
kişide sorumluluk

hissi uyandırabilir, rutin
oluşturabilir ve başarı hissi
vererek özsaygıyı artırabilir.
Aynı zamanda bitkilerin
doğasından gelen yeşillik ve

canlılık da kişinin ruh halini
olumlu yönde etkileyebilir.
Ayrıca başkalarıyla bağlantı
kurmayı teşvik ederek
sosyalleşmeyi geliştirebilir.”

Prof. Dr. Zeynep Aydın,
bitki yetiştirmenin beyin
sağlığının korunmasına katkı
sağladığına da dikkati çekti.
(Haber Merkezi)

Bitki yetiştirmek, Alzheimer 
ve Parkinson’a iyi geliyor
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İlişkilerde
iletişim 

Etkili iletişim kurmak sağlıklı ilişkilerin
en temel ihtiyacı olduğu gibi iyi bir
ortaklığında temel bileşenidir. Bütün
ilişkilerde zaman zaman iniş çıkışlar
görülür fakat ilişkinin sağlıklı
ilerleyebilmesi ve arada çıkan çatışmaların
iyi yönetilebilinmesi için etkili bir iletişim
becerisine ihtiyaç duyarız. 

Etkili iletişime geçmeden önce ilişkide
iletişimin basit bir tanımını yapmanın
yerinde olacağını düşünüyorum. Öncelikle
iletişim, karşımızdakine istek ve
ihtiyaçlarımızı nasıl ileteceğimizi
söylemenin yoludur. İlişkide iletişim
sadece istek ve ihtiyaçlarımızın karşı tarafa
iletilmesi değildir aynı zamanda karşı
tarafla duygusal bağlantı kurmanın da
yoludur. 
NE DEĞİL NASIL

Etkili iletişim eğitiminde kullandığımız
önemli bir bilgi var ki bu da iletişimde ne
söylediğimizden çok nasıl söylediğimizin
daha önemli olduğu… Karşımızdakinin
duyguları söylediği sözlerle uyuşmuyorsa
davranışlarını izlemeye başlarız. Beden
dilinin bize ne söylediğini anlamaya
çalışırız. Bu yüzden sözlerimizden çok
kullandığımız jest ve mimiklerde
önemlidir. 

İletişimimizin etkili olup olması
tamamen bizim iletişim becerimize bağlı
olarak değişir. Kontrol edebileceğimiz tek
şey kendi davranışlarımız bu yüzden
karşımızdakinin nasıl davranacağını
belirleme gücüne sahip değiliz. Etkili
iletişim kurabilme becerisi öğrenilebilir ve
geliştirilebilir bir beceridir. 

Yakın ilişkilerde yaşanan iletişim
sorunları derinleşmeden müdahale
edilmesi önemlidir. Durum daha da
kötüye gitmeden harekete geçilmesi
gerekir. Yakın ilişkilerde karşımızdakini
ne kadar tanıdığımızı iddia etsek de asla
karşımızdakinin aklından ne geçtiğini
okuyamayız. Bu yüzden ikili ilişkilerde
yanlış anlaşılmaların açacağı kırgınlıkları
önlemek için açık iletişim yöntemini
kullanmak önemlidir. 
İLEŞİM TÜRÜ

Her ilişkinin etkileşim türü farklıdır. Bu
yüzden çiftlerin ilişkilerindeki
etkileşimlerine en uygun iletişim bulmaları
önemlidir. Karşımızdakine vermek
istediğimiz mesajın karşı taraf tarafından
iyi anlaşılıp anlaşılmadığından emin
olmamız önemlidir. Açık bir iletişim için; 

-Öncelikle karşınızdakine vermek
istediğiniz mesajın ne olduğunu iyi
belirleyin. 

- Verdiğiniz mesajın karşı taraf
tarafından anlaşılıp anlaşılmadığından
emin olun.

- İstek ve ihtiyaçlarınız hakkında
konuşurken “ben dili” ifadelerine yer
verin, “hissediyorum ya da düşünüyorum”
gibi ben dili ifadelerini konuşma
içeriklerinizde bulundurun. 

- Kendi duygularınızın sorumluluğunu
alın. 

-Karşınızdakini gerçekten dinleyin. 
- Önemli olanın haklı çıkmak olmadığını,

anlaşılmak olduğunu unutmayın. 
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Hareketsizlik, diz
kaslarımızı güçlendirici
egzersizlere günde sadece
birkaç dakika bile olsa
zaman ayırmamak,
topuklu ayakkabı ve fazla
kilo derken diz hastalıkları
artık sadece yaşlılıkta
değil gençlikte de kapıyı
çalıyor. Ortopedi ve
travmatoloji uzmanı Prof.
Dr. Hakan Turan Çift “Son
yıllarda özellikle
obezitenin de etkisiyle
giderek daha sık
karşılaştığımız osteoartrit,
diz eklemindeki
kıkırdakların aşınması ve
yıpranması durumudur.
Hastaların çoğunlukla
ağrı, şişlik ve hareket
kısıtlılığı şikayetleriyle
başvurmasına neden olan
kireçlenme, tedavi
edilmediğinde istirahat
anında bile rahatsız eder
ve gece uykudan
uyandıran ağrılara neden
olur” diyor. Diz
kireçlenmesine karşı bazı
basit uygulamalara dikkat
ederek yaşam kalitesini

yükseltmenin mümkün
olduğunu belirten Prof. Dr.
Çift,  diz kireçlenmesine
karşı alınması gereken
önlemleri ve günlük
yaşamda dikkat edilmesi
gerekenleri anlattı, önemli
uyarılar ve önerilerde
bulundu. 
FAZLA KİLO

Çağımızın sorunu olan
obezite, genel sağlığımızı
tehdit ettiği gibi diz
sağlığımıza da son derece
zarar veriyor. Fazla kilolar
gün boyunca diz
eklemlerimize binen
yükün artmasına neden
olarak kıkırdakları
yıprandırıp aşındırıyor.
Sağlıklı bir diyet ve
hareketle fazla kilolardan
kurtularak eklemlere
binen yükleri azaltabilir ve
dizlerinizi koruyabilir,
mevcut diz sorunlarınızı
hafifletebilirsiniz. 
EGZERSİZ

Günde sadece birkaç
dakikanızı ayırarak
özellikle diz çevresi
kaslarını kuvvetlendirici
egzersizler yapmayı ihmal
etmeyin. Kıkırdağın
kendini yenileme
kapasitesi ve kan akışı da
bulunmadığı için bu
bölgeye yapacağınız

güçlendirici egzersizler diz
sağlığınıza çok büyük
fayda sağlayacaktır. Fırsat
bulabilirseniz yüzmek de
genel sağlığımız açısından
olduğu gibi diz
sağlığımızda da son
derece önemli bir rol
oynuyor. 
ZORLAMA

Özellikle merdiven inip
çıkmak ve çömelmek,
dizlerinizi bükerek yere
oturmak diz eklemlerini
zorlayarak zarar
verebiliyor. Kıkırdağın
aşınması neticesinde
alttan kemik doku ortaya
çıkar ve kemikteki serbest
uçlar dizde ağrılara sebep
olur. Zaman geçtikçe
kemikler arası eklem
boşlukları daralır ve kemik
kemiğe sürtünmeye
başlar. İleri dönemlerde
kemiklerde osteofit
denilen kemik çıkıntıları
ortaya çıkar. 

Merdiven inip çıkmak,
çömelmek ve dizleri
bükerek oturmak da
rahatsızlığın çok daha
ilerlemesine ve
şikayetlerin artmasına
neden olur. Bu nedenle
dizlerinizi zorlayıcı
hareketlerden kaçının.
(Haber Merkezi)

Diz sağlığımız 
alarm veriyor!

Vücudumuzun tüm
yükünü dizlerimiz

çekiyor ancak günlük
yaşamda yanlış

alışkanlıklarımızın da
etkisiyle diz sağlığımız

son yıllarda alarm
veriyor 
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Süper Lig için
SON BİR ADIM

Karşıyaka'dan 
amansız takip

TFF 3'üncü Lig 2'nci
Grup'ta birkaç hafta önceye
kadar yarışta havlu atma
aşamasına gelmişken
müthiş bir çıkış yapan
Karşıyaka üst üste
dördüncü galibiyetini
Kemerkent Bulvarspor'u
deplasmanda 3-2 yenerek
aldı.

Grupta 51 puana ulaşarak
Play-Off'un ilk 2 turunda
kendisine saha avantajı
sağlayacak üçüncü sırayı
elde etmeyi matematiksel

olarak garantileyen
Karşıyaka, 2 farklı yenik
duruma düştüğü
Amasyaspor
deplasmanından son
dakikada attığı golle 3-3'lük
beraberlikle ayrılan 54
puanlı lider Batman
Petrolspor'la arasındaki
puan farkını 3'e düşürdü.
Kaf-Kaf, Hacettepe 1945
galibiyetiyle 52 puana
ulaşan ikinci Elazığspor'u
da 1 puan geriden takibini
sürdürüyor. (DHA)

TFF 2'nci Lig Beyaz
Grup'ta üst üste 9 galibiyet
alıp şampiyonluk için
umutlanan Bucaspor 1928,
deplasmanda takıma geçen
sezon Play-Off finali
oynatan eski teknik
direktörü Sait
Karafırtınalar'ın çalıştırdığı
1461 Trabzon'a 3-0

yenilerek 3 puandan
fazlasını kaybetti. Bu hafta
konuk edeceği lider Esenler
Erokspor'un bitime 3 maç
kala 5 puan gerisine düşen
69 puanlı İzmir temsilcisi
zirve umudunu büyük
ölçüde kaybetmenin yanı
sıra 2'nci sıradaki yerini de
tehlikeye soktu. (DHA)

GALİP gelemese de aldığı
beraberlikle 60 puanla ikinci
sıradaki yerini koruyan Göz-
Göz bu hafta Giresunspor
deplasmanına Süper Lig'e
çıkışını matematiksel olarak
ilan etme umuduyla çıkacak.
Göztepe küme düşmesi daha
önce kesinleşen
Giresunspor'u 20 Nisan
Cumartesi akşamı oynanacak
karşılaşmada mağlup eder, alt
sıralarındaki rakipleri de
takılırsa bitime 3 maç kala
Süper Lig'e dönüşünü ilan
edecek. İzmir temsilcisi bu
hafta kazanmasına rağmen
Süper Lig biletini alamazsa ise
turu 26-28 Nisan hafta
sonunda Gürsel Aksel
Stadı'nda taraftarı önünde
atacak.

2025'te kuruluşunun
100'üncü yılını Süper Lig'de
geçirmeye çok yaklaşan
Göztepe'de teknik direktör
Stanimir Stoilov, Tuzlaspor
karşılaşmasının ardından
değerlendirmelerde bulundu.
Kendi oyunlarını üst seviyede
oynayamadıklarını belirten
Bulgar teknik adam, "İlk yarı
iyiydik. Fırsatlar da yakaladık.
Bu fırsatları değerlendirip
golü bulmalıydık ve bu şekilde

ikinci yarıyı daha rahat
geçirebilirdik. İkinci yarıdan
oyun anlamında pek memnun
değilim. Aynı zamanda
memnun olmadığım bir diğer
durum oyunun çok fazla
durması. Oyunda çok fazla
zaman geçirme durumu oldu.
Ben bu durumun kimseye
yardımcı olduğunu
düşünmüyorum. Biz de
istediğimiz golü bulamadık. İki
golün de şans eseri olduğunu
düşünüyorum" dedi.

1'inci Lig'de Tuzlaspor deplasmanından 1-1'lik beraberlikle dönen Göztepe
bitime 4 maç kala Süper Lig'e 2 yıl sonra dönüşünü ilan etmeye çok yaklaştı

'Bir dil, bir insan' tamam da. Bu kadarı da
çok fazla oldu artık. Yabancı hayranlığımız
nüksetti, kabardı yine. Her yerde yabancı
isimler, anlamını bile bilmedikleri isimler
tabelada, broşürde, reklamda. Tişört giyer
tuhaf imalı lafları sırtında taşır. Bi ara
celallenirler, kızar gibi yapar. Parasıyla aldığı
gazlı, gazsız, köpüren içecekleri, meyveleri
dökerler, ezerler. Ayaklar altında, o güzelim
nimeti. Git de gariban semtinde dağıt da şu
fani dünyada bir iyiliğin dokunsun.
Tanımadığımız, bilmediğimiz insana karşı bir
garip, tuhaf sevgi saygı hoşgörü besleriz.
Acıma duygusu veya diğer versiyonu bizden
çok yüksekte görürüz. Ne zaman ne ara
kaybettik sevgimizi, hoşgörümüzü. Elin yedi
kat yabancısı, teknik adamına, futbolcusuna
sabrederiz. Hem de sezon sonuna kadar.
Yetmez, sezon bitmeden karar alırız, maç
oynanırken. Ama bizimkiler hata yapsın, bir
kalemde çizer, rezil ederiz. Niye, neden, niçin
? Mikrofonu uzat, hepsi, herkes, cümle alem,
vatansever, yurtsever, oysa. Bir de 'insanlık
öldü mü' derler,  avaz avaz. Evet evet hepsi
sizlere ömür. Her şeyimiz göstermelik oldu.
Türk futbolu bitti haliyle Türk hakemliği de.
Şimdi de yabancı hakem getirmenin zeminini
hazırlıyorlar. Sizler el birliğiyle getirdiniz bu
bozuk düzeni, eserinizle gurur duyun. Bir de
VAR'da yabancı, çıktı karşımıza. Sanki onlar
çok dürüst, çok onurlu, çok bilgili. Melek
onlar melek sanki. Tamam şu an bizim

mevcutların çoğu, şansını denedi,
miatları doldu. Komple değiştirin o
zaman yabancıya ne gerek var ki ?

BİR DE HAKEM
YETİŞMİYOR DİYORLAR

Portekizli Andre Narcido VAR'a
geldi, ilk kararını verdi. Görseniz sanki
atomu parçaladı. Buna ufak çocuk da
karar verir, ekrana bakarak. Yeni
başlayan, yetişme aşamasındaki genç
hakemler üç kuruş paraya talim etsin,
sonra da avroları, mirasyedi gibi
bunlara dağıt. Bizimkilere yok,
yabancıya çok. Evini ihmal eden, her

şeyi ikinci adresine yağdıran sözde
biyolojik ebeveynler gibi. Çizgi de
hakem, eğil, bükül olmaz dedik. Kalktı.
Maçtan çıkan, haftaya VAR'a verilmez
dedik, kalktı. VAR başlı başına saçma
zaten. Adalet böyle sağlanmaz.
Hakemin daraldığı zaman girmesi gerek,
devreye. Golde top yerden havadan tamamı
çizgiyi geçti mi geçmedi mi ? İkinci sarı kart
faciası, atamama var mı veya karıştırma yanlış
sporcuyu ihraç var mı ? Hadi bir de ofsayt o
kadar. Taç da net çıkmış top, VAR'a sor, git
izle. Yok, olmaz protokol de yok derler.
Sporda protokol, sıkıcı resmiyet mi olur ?
Kalıcı talimat, kural olur. O da yıl ortasında
değişmez. Kritik diyorlar, sadece ikisi için. Ya
diğerleri ? Madem ki adaletse derdiniz.
Kocaman ekrana bakmak ve de görmek değil
mi marifet. Gözlüğünü takar, büyütür bakar
bizim tecrübeli efsane hakemlerimiz de yapar
? Lekesiz, tertemiz olanlar mevcut, İste yeter.

YURTDIŞINDA OYNASINLAR
İkisinden biri şampiyon olacak belli, garanti.

Ya 5 aday olsaydı. Birbirlerine ayar çekmeler,
ders vermeler, haddini bildirmeler, laf
çakmalar, maçtan çekilmeler. Kendileri rahat
değil ki hakemler rahat olsun. Kendileri gibi
onların da şakulü kaydı. Bir önerim var. 3
yıllığına 5 takımımız Avrupa Ligleri'nde
oynasın. Nasıl olsa hepsi yabancı. Yabancılık

çekmezler. Bu sürede canım ülkemde hakem
yetişsin. Eldeki beğenmediklerinize yol verin.
Bir yere de almayın. Dinlenme salonu, çiftlik
değil orası. Daha güzel olmaz mı ? İhanet mi
diyorsunuz yoksa ? Asıl ihanet yabancılarla
doldurmak her yeri. Veya en iyisi yabancı
hayranı, bizimkileri istemeyen kulüp
başkanları da yabancı olsun, TFF başkanı da.
Vakti zamanında top oynamamış topu
bilemeyenleri TFF Başkanı, hakemlikle
alakası olmayanları, MHK Başkanı
yapmadınız mı ? Zekeriya Alp hariç o bir
müstesna. Hakemlerin güveni gitti,
birbirimize güvenimiz zaten bitti. Yabancı
başkan bekliyorum, en büyük çözüm bu ?
Eldekilere bakınca iyi gider, diye
düşünüyorum.

TSYD İZMİR 1988
Bugünlere sebepsiz gelinmedi. Hakemler

statta odaya kapatıldı, yumruk dayak şiddet
kaba söz küfür, rutin oldu. Alıştık, alıştırdılar.
Suç var ceza yok ki. Serçe parmağını bile
oynatmayan bir derneğimiz var. Adı da pek
heybetli, heyt be bakar mısınız ? TFFHGD,

breh breh. İlk üyelerindenim ne
hayallerle ne umutlarla kurduk.
Kesintileri alsınlar, başka bir
şey yok. Seçimi var, ne
değişecek ki. O da masraf.
Umudum yok. Yabancı mı gelse
acaba ona da. Mevcut Başkan
Abdurrahman Arıcı bırakıyor,
yıllar sonra. Avukat Cem
Papila, Metin Tokat ile İlhan
Erdem başkan adayı. Vaat
olarak ne diyecekler, merak
ediyorum. 'Hakeme kimse
vuramaz her zaman yanında
olacağız, sadece göz önündeki
maçlarda değil en ücra
köşedeki hakemin de hakkını
savunacağız' mı ? Sanmıyorum.
Yapamazsınız, yapmazsınız,
yaptırmazlar. Hak arama yeri
değil, basamak atlama yeri
olmuş canım dernek.

Gördüğünüz fotoğrafı niye mi ekledim ?
1963'de kurulan TSYD İzmir Şubesi'nin
25.yılında, 1988'de tarihi mükemmel anı. O
tarihte oralardaydım. Bana yazmayı, fotoğraf
çekmeyi, haber koklamayı öğreten güzel
insanlar, efsanelerim, idollerim. Çoğu
rahmete kavuştu, ışıklar nurlar içinde
yatsınlar. Olmazdı pek ama gazeteciye, spor
muhabirine öyle bir sahip çıkarlardı ki. Böyle
başkanlı, yönetimli TFF, kulüp, hakem
derneği arıyorum. Gündüz vakti mumla,
bulamıyorum. Son dönemde seçilen Ergin
Karataş başkanıma, yönetime ve de
yönetimdeki Ege Telgraf Gazetesi Spor
Servisi müdürüm Caner Tok, kardeşlerime
başarılar diliyorum. Yazımda nerden nereye
geldik de mi ? Spor bütündür, ayak
parmağındaki acı her yeri etkiler. Eklemeden
geçemeyeceğim İzmir'imin gururları Emre
Kargın, Direnç Tonusluoğlu ile Halil Umut
Meler, harika maçlar çıkardı. Tebrikler
gençler. Ülkeme, herkese, hepimize kapak
olsun. Yabancı istemiyorum, bizim olsun
bizim...

AYDINOĞLU 

BİRMETİN’DEN
METİN

Ne kaldı
hatırdan 

hatıradan 
başka

aydinoglumetin@hotmail.com

Stoilov temkinli
HENÜZ Süper Lig'e çıkışlarını
matematiksel olarak
garantilemediklerini, temkini
elden bırakmayacaklarını
söyleyen Göztepe Teknik
Direktörü Stanimir Stoilov,
"Geçen hafta da söylemiştim
henüz hiçbir şey bitmedi. Çok
motive ve hırslı bir şekilde
yolumuza devam etmeliyiz.
Bugün çok daha iyi bir oyun
ortaya koymalıydık çünkü
bizim bir hedefimiz var. Süper
Lig'e yükselmek istiyoruz ama
sadece 45 dakika bunun için
yeterli değil" açıklamasını
yaptı. (DHA)

Ligin kaderini Altay çizecek
1'İNCİ Lig'de bitime 5 hafta

kala küme düşmesi
kesinleşen Altay, kalan 4
maçının 3'üncü ligde hedefi
olan takımlarla karşı karşıya
gelecek. Cuma günü evinde
kümede kalma mücadelesi
veren Manisa FK ile
karşılaşacak siyah-
beyazlılar, gelecek hafta
Play-Off yarışı veren
Boluspor'a konuk olacak.
Daha sonra lige tutunma
savaşındaki Adanaspor'u

ağırlayacak İzmir temsilcisi,
veda maçında orta sıralarda
yer alan Ankara
Keçiörengücü ile
deplasmanda karşı karşıya
gelecek. Alacağı sonuçlarla
Süper Lig ve kümede kalma
yarışlarını etkileyecek Altay,
sezonu alkışlanarak
noktalamayı hedefliyor.
Ligde son 6 maçını kaybeden
siyah-beyazlı takım kötü
gidişe son verip biraz olsun
moral bulmak istiyor. (DHA)
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Kırşehir'in Kaman ilçesindeki Kalehöyük
Arkeoloji Müzesi yerleşkesinde bulunan
Japon Bahçesi'ni 9 günlük Ramazan
Bayramı tatilinde 14 bin kişi ziyaret etti.
Ziyaretçiler, rengarenk bahçede fotoğraf
çektirerek anı ölümsüzleştirirken
Hollanda'da yaşayan Nevzat Gökmen, daha
önce hiç
gelmediği
Japon
Bahçesi'ni
ailesiyle
birlikte
gezdiğini
söyledi.
Osman
Eraslan da
geldiklerinde yoğunlukla karşılaştıklarını,
kendileri gibi herkesin ailesiyle burayı
görmeye geldiğini dile getirdi. Bahçenin
mevsimin tüm güzelliklerinin barındığını
aktaran Eraslan, müzeyi ve Japon
bahçesini herkesin gezip görmesini tavsiye
etti. Kırıkkale'den gelen Musa Yılmaz ise
sık sık geldikleri mekana arkadaşlarını da
getirdiklerini ifade etti. (AA)

Fatih Sultan Mehmet Han'ın ''Lala, lala
çeşm-i Cihan, bu mu ola'' dediği rivayet
ettiği Bartın'ın Amasra ilçesi,
muhteşem doğası, denizi ve tarihi ile
yabancıların yoğun ilgisini görürken, bu
yıl 9 günlük bayram tatilini ve sıcak
havaları fırsat bilen yerli turistlerin de
uğrak noktası oldu. Amasra'nın eşsiz
doğasının tadını çıkaran turistler,
Karadeniz'in serin sularında
gerçekleşen tekne turlarının da keyfini
çıkardı. 9 gün boyunca yoğun bir
şekilde süren tekne turlarında yaklaşık
50 bin kişi, yaklaşık 45 dakika süren
tekne turu ile hem Amasra'nın
muhteşem doğasını denizden görme
şansı buldu. (İHA)

Darısı tüm SMA’lı
çocukların başına
KAMPANYADA MUTLU SON
Ev kadını Tülay Yenigün (28) ile

inşaat işi yapan Veysi
Yenigün'ün (30) 18 aylık kızları
SMA Tip 1 hastası Mihra
Helin'in gen tedavisi için valilik
izni ile başlatılan kampanyada
sona gelindi. Mihra Helin'in
Zolgensma ilacını alabilmesi için
17 ay önce başlatılan
kampanyada, 1 milyon 819
bin 500 dolar topladı. 

‘CAN BAĞIMIZ VAR’
Kampanyanın yüzde 100'e

ulaşmasının sevincini
yaşayan aile, İnciraltı'nda
düzenlenen etkinlikte
meşaleler yakıp, Mihra'nın
balonlarını uçurdu. 'Mihra
İçin Ben de Varım!' yazılı
tişörtler giyen gönüllüler,
şarkılar eşliğinde dans etti.
Anne Yenigün,
"Gönüllülerimizle kan bağımız
yok ama can bağımız var.
Allah hepsinden razı olsun"
diye konuştu. (DHA)

Japon Bahçesi’ni
görmelisiniz!

Ender gözlemlenebilen kuş türlerinin aynı
anda görülebileceği Aladağlar Milli Parkı
ve Niğde Akkaya Barajı’ndaki doğal
zenginlik, fotoğrafçılar ve kuş
gözlemcilerinin ilgisini çekiyor. Fotoğraf
makinası ile kuşların doğal alanından uzak
bölgelerde kamufle olarak ürkütmemeye
çalıştıkları kuşların en doğal hallerini kayıt
altına alan fotoğrafçılar birbirinden farklı
kuş türlerinin en doğal hallerini
fotoğraflıyor. Fotoğrafçılık tekniği
açısından en zor dallardan birisi olan,
zaman, sabır ve özel ekipman gerektiren
kuş fotoğrafçılığı 2 yıldır yapan fotoğraf
sanatçısı Ömer Kilit, izinli günlerinde
yüzlerce kuş türünü fotoğraf makinası ile
kayıt altına alıyor. (İHA)

Fotoğrafçılar
mesken tuttu

DOĞAL GÜZELLİĞİYLE
EKOTURİZM CENNETİ

Açtıkları çiçeklerle Van Gölü kıyılarına renk
katan badem ve kayısı ağaçları,
doğaseverlerin ilgisini çekiyor. Çiçek açan
badem ve kayısı ağaçlarının, Süphan Dağı,
Van Gölü'nün ve gökyüzünün maviliğiyle
bütünleştiği kıyılar, doğaseverleri ve
fotoğraf tutkunlarını cezbediyor. Bölgeye
gelen ziyaretçiler
doğayla iç içe
zaman geçirme
fırsatı
bulurken,
fotoğraf
tutkunları da
ortaya çıkan
manzarayı
görüntülemeye
çalışıyor. (AA)

FAALİYETLERE UYGUN
Erzincan, gölleri, akarsuları, kaplıca
suları, dağları, yaylaları ve vadileriyle
oldukça zengin bir kaynağa sahip
olarak bölgenin ekoturizm cenneti
halinde. Erzincan’ın, Anadolu
topraklarında sahip olduğu jeolojik
konum ve dört mevsimin yaşanabilir
oluşu, ekoturizm faaliyetleri için
uygun bir il olduğu açıklandı.

REVİZYON GEREKLİ
Mağara, şelale gibi doğal oluşumlarla
çekicilik merkezlerinde gerekli çevre
düzenlemeleri ve altyapı çalışmalarının
daha fazla yapılması gerektiği belirtiliyor.
Ekoturizm bölgesinde yaşayan yerel
halka, pansiyonculuk, servis ve kalite,
işletme yönetimi ve hediyelik eşya
üretimi gibi konularda eğitimlerin
artırılması hedefleniyor. (İHA)

Doğaseverlerin
vazgeçilmezi…

İzmir ve Manisa arasında yer alanve endemik bitki türü çeşitliliğiyledünyanın en önemli
merkezlerinden Spil Dağı MilliParkı'nda yetişen Manisa Lalesi(Tulipa orphanidea) havalarınısınmasıyla çiçek açtı. Yılda bir kezaçan laleleri koparmanın cezasıgeçtiğimiz yıl 244 bin 315 lira iken, buyıl 387 bin 142 TL olarak belirlendi.Öte yandan henüz erkenci olarakSpil Dağı eteklerinde açmayabaşlayan Manisa laleleri,önümüzdeki haftalar içerisindeSpil Dağı'nın tamamındagörülmeye başlayacak. (İHA)
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